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Tato  kniha  je  s  úctou  věnována  památce  reverenda  Johna  Bodena,  
věrného  přítele  a  partnera  v  této  službě.  I  když  bylo  naše  přátelství  krátké,  
vzpomínka  na  něj  bude  trvat  navždy.
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Moje  prohlášení  o  přijetí  Boží  bezdlužné  záruky
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1.  Samuelova  17:25

Boží  záruka  bez  dluhu

1.  Samuelova  17:25

Málokdo  si  uvědomuje,  jak  velkou  odměnu  David  za  zabití  Goliáše  ve  skutečnosti  dostal.  
Slovo  Boží  nám  říká,  že  kromě  výhry  dvou  dalších  hodnotných  cen  král  zrušil  každý  jednotlivý  
dluh,  který  měl  Davidův  otec  nebo  kdy  by  dlužil.

Písmo  nám  říká,  že  pro  osobu,  která  zabila  obra,  budou  tři  odměny.  Za  prvé  by  král  dal  
přemožiteli  velké  finanční  bohatství.  Dovolil  by  mu  také  oženit  se  s  jeho  dcerou.  Tyto  dvě  odměny  
znamenaly,  že  přemožitel  bude  žít  jako  král.  Kromě  toho  by  dostal  cenu,  která  by  pro  rodinu  jeho  
otce  všechno  změnila.  Celá

Jen  o  tom  chvíli  přemýšlejte.  Tím,  že  dovolil  Bohu,  aby  si  ho  použil,  získal  malý  pastýř  záruku  
bez  dluhů  od  nejvyšší  autority  svého  národa.  Mějte  na  paměti,  že  David  byl  součástí  domu  svého  
otce  stejně,  jako  by  Davidovy  děti  byly  součástí  Davidovy  domácnosti.  Když  tedy  David  ukončil  
Goliášovu  hrůzovládu,  ukončil  otroctví  dluhů  nejen  nad  životem  svého  otce,  ale  i  nad  svým  
životem.

1

Rozsáhlá  záruka  Všimněte  si,  že  Davidova  

záruka  bez  dluhů  byla  mocná,  protože  ji  podpořilo  slovo  krále.  Podívejme  se  blíže  na  Písmo  
a  podívejme  se,  co  přesně  král  slíbil  udělat  pro  osobu,  která  zabije  obra  zvaného  „Goliáš“.

Viděli  jste  tohoto  muže,  který  vystoupil?  jistě  vystoupí,  aby  vzdoroval  Izraeli,  a  stane  se,  že  
muže,  který  ho  zabije,  král  obohatí  velkým  bohatstvím  a  dá  mu  svou  dceru  a  osvobodí  dům  jeho  otce  
v  Izraeli

...

. . . král...  učiní...  osvobodí  dům  svého  otce  v  Izraeli.
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Svlékl  se  do  naha  Dovolte  mi  
nyní  upozornit  vaši  pozornost  na  další  důležitou  informaci,  kterou  nám  tato  část  Písma  

poskytuje.  Chci,  abyste  viděli  doslovný  význam  jména  Goliáš.  V  tomto  názvu  se  skrývá  
mnohem  více,  než  se  na  první  pohled  zdá.

Dluh  vás  zbaví  Když  se  na  chvíli  
zamyslíte,  budete  muset  dojít  k  závěru,  že  jméno  Goliáš  dokonale  vystihuje,  jak  duch  

dluhu  působí  na  své  oběti.  Po  tvrdé  práci  pro  své  peníze  a  poté,  co  jste  zjistili,  že  federální  
srážkové  daně  strhly  25  až  35  procent  vaší  těžce  vydělané  mzdy,  popisuje  něco  dokonaleji  
ten  pocit  než  být  zbaven?  Tento  pocit  se  nezlepší,  když  si  uvědomíte,  že  daně,  které  platíte,  
jsou  přímým  důsledkem  svobodně  utrácejícího,  po  dluhu  toužícího  zákonodárného  sboru,  
který  utrácel  a  půjčoval  si,  aby  to  pokryl  déle,  než  si  kdokoli  pamatuje.

Při  podrobném  zkoumání  zjistíte,  že  Goliáš  není  filištínské  jméno.  Místo  toho  je  to  
jméno,  které  Hebrejci  dali  obrovi.  Strongova  konkordance  jej  uvádí  jako  hebrejské  slovo  
#1555.  Tam  se  pravopis  jen  mírně  liší  od  našeho  anglického  pravopisu.  Namísto  použití  "i"  
obsahuje  hebrejské  slovo  "y".  Goliáš  pochází  ze  slova  č.  1540,  galah,  které  hebrejský  slovník  
definuje  jako  „obnažit  se“  nebo  „obnažit“.

rodina  vraha  obrů  by  prožila  zbytek  svého  života  zcela  bez  otroctví  dluhů.  To  je  část  slibu,  na  
kterou  bych  rád  v  této  knize  zaměřil  vaši  pozornost.  Chci  vám  krok  za  krokem  ukázat,  jak  se  
chopit  Boží  záruky  bez  dluhů  a  uvést  ji  do  života  ve  svém  životě.

Každý,  kdo  se  zadlužil  na  nějakou  dobu,  vám  rychle  řekne,  jaký  je  to  pocit.  Je  to,  jako  
byste  byli  zajati  a

Když  to  popisuje  obra  Goliáše,  doslovný  význam  slova  je  „ten,  kdo  bere  zajatce  a  svléká  
je  donaha“.  Tato  definice  je  významná,  protože  Goliáš  je  popisné  jméno,  které  Hebrejci  dali  
obrovi.  Vysvětluje,  jak  se  Hebrejci  ocitli  poté,  co  se  dostali  pod  jeho  kontrolu.  Vzal  je  do  zajetí  
a  pak  je  svlékl!

Jako  by  vaše  daně  nestačily,  pak  přichází  další  odrazování  od  toho,  že  vidíte,  jak  vaše  
platby  za  dům,  platby  za  auto,  dluhy  na  kreditních  kartách,  druhé  hypotéky  a  další  účty  
systematicky  strhávají  zbytek  vaší  výplaty!
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1.  Samuelova  17:40

Voda  je  často  druhem  Písma  svatého.

Efezským  5:26  

Aniž  byste  museli  používat  velkou  představivost,  můžete  potok  snadno  spatřit
jako  reprezentující  Slovo  Boží.

Vše,  co  najdete  v  Bibli,  je  vyzkoušené  a  pravdivé  a  obstálo  ve  zkoušce  času.

Dluh  je  duch.  Je  to  vládnoucí  duch,  jehož  jediným  účelem  je  proměnit  vás  ve  služebníka.  Prosím,  
nemyslete  si,  že  jsem  k  tomuto  závěru  dospěl  sám.  Je  to  pravda,  která  pochází  ze  Slova  Božího,  
protože  pokud  jste  dlužníkem,  Bible  říká,  že  jste  se  stali  služebníky.

Pět  mocných  pojmů  Biblická  zpráva  o  Davidově  

vítězství  nad  obrem  obsahuje  zvláštní  pravdu,  která  vám  pomůže  pevně  se  držet  Boží  záruky  bez  
dluhů.  Slovo  Boží  nám  říká,  že  když  David  vstoupil  na  bojiště,  aby  čelil  Goliášovi,  přinesl  s  sebou  něco  
zvláštního.  V  ruce  měl  pět  hladkých  kamenů.  Použil  by  je  jako  munici  proti  Goliášovi.  Písmo  nám  říká,  
že  vzal  tyto  kameny  z  potoka.

Drahý  příteli,  pokud  jsi  zadlužený,  měl  bys  raději  věnovat  zvýšenou  pozornost  věcem,  které  ti  
chce  Duch  Boží  v  této  knize  říci.  Existuje  jen  jedna  věc,  která  zastaví  devastační  dluh,  který  do  vašeho  
života  přináší.  Musíte  totálně  porazit  goliáše  dluhů ,  který  se  přiživil  na  vašich  snech.

systematicky  svlékají  donaha.  Dluh  můžete  popsat  jako  strašný,  trhavý  pocit,  který  nikdy  nepřestane  
rušit  vaše  naděje  a  sny.

Všimněte  si  prosím  něčeho  důležitého  o  kamenech,  které  David  vzal  z  potoka.  Byly  to  hladké  
kameny.  Jejich  stav  nám  říká,  že  byli  v  potoce  velmi  dlouho.  Nepřetržitý  proud  vody  přes  ně  obrousil  
všechny  drsné  hrany.  Tak  je  to  se  vší  pravdou,  která  pochází  ze  Slova  Božího.

pět  hladkých  kamenů  z  potoka....

Aby  jej  posvětil  a  očistil  obmytím  vodou  slovem.

A  vzal

...  tvé  slovo  je  pravda.

...

...

Přísloví  22:7
dlužník  je  služebníkem  věřitele.
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Velká  chyba

Jan  17:17

Za  prvé,  váš  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy.  Za  druhé,  On  nerespektuje  osoby.  Za  třetí,  On  vás  chce  
z  dluhů.

Čeká  vás  silná  pravda  Pět  mocných  konceptů,  které  vám  dám  
k  dispozici,  je  následujících:  Kámen  #1:  Tři  věci,  které  musíte  vědět!

Kámen  č.  5:  Upozorněte  na  nebe!

Musíte  postavit  památník,  který  deklaruje  váš  záměr  být  bez  dluhů.

Kámen  #2:  Dvě  věci,  které  musíte  začít  dělat!

Udržujte  svého  ducha  otevřeného,  protože  stránky  této  knihy  jsou  plné  božského  zjevení,  
které  vám  dá  Boží  záruku  bez  dluhů.

Nejprve  musíte  začít  dělat  věci,  které  vás  dostanou  z  dluhů.
Za  druhé,  musíte  začít  mluvit,  jako  byste  byli  bez  dluhů.

Kámen  #3:  Vytvořte  otevřené  nebe!

Ilustrace  z  Bible  fungovaly  jako  inspirace  pro  ostatní  po  celé  věky  a  tato  dnes  začne  
fungovat  pro  vás.  Ukážu  vám,  jak  použít  pět  osvědčených  konceptů  z  Bible,  abyste  vyhráli  svůj  
boj  s  Goliášem  dluhů,  kterému  nyní  čelíte.  Tyto  pravdy  s  sebou  nesou  příslib  Boží  moci,  která  
vám  pomůže  ve  vaší  válce  na  dluh.

Musíte  být  věrný  desátek.
Kámen  č.  4:  Vytvořte  tok  dluhů!

Záruka  bez  dluhů  Každý  z  kamenů,  které  se  vám  

chystám  vložit  do  ruky,  má  v  sobě  dostatek  síly,  aby  navždy  odstranil  dluh,  kterému  nyní  
čelíte.  Když  je  však  dáte  všechny  dohromady  a  budete  je  věrně  provozovat,  půjdou  nad  rámec  
pouhého  oddlužení.  Přivedou  vás  do  Boží  záruky  bez  dluhů.

Ve  své  válce  na  dluh  musíte  použít  zlaté  pravidlo.

Nyní  se  prosím  nedívejte  na  tyto  koncepty,  jako  by  to  byly  mé  vlastní  nápady.  Místo  toho  
chci,  abyste  je  viděli  takové,  jací  skutečně  jsou.  Jsou  to  Boží  představy.  Čím  dále  budete  v  této  
knize  číst,  tím  více  bude  zřejmé,  že  to  nemohly  být  myšlenky  pouhého  člověka.  Jsou  to  myšlenky  
našeho  velkého  Boha.
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Můžete  porazit  Goliáše
Není.  Je  to  prostě  opomíjená  pravda.

Díky  Bohu  za  Jeho  úžasné  Slovo!  V  něm  nám  říká,  jak  překonat

Nedívejte  se  prosím  na  Boží  záruku  bez  dluhů  jako  na  nový  nápad

Apoštol  Jan  nám  říká,  že  vítězná  moc  k  nám  přichází  ze  svědectví  jiných  věřících.  Ano,  čtete  
správně.  Bůh  dal  svědectvím  o  vítězství  druhých  schopnost  předat  vám  vnitřní  sílu  a  vhled,  které  
potřebujete  k  překonání  ďábla.  V  této  knize  budu  sdílet  svědectví  lidí,  jako  jste  vy,  kteří  porazili  
Goliáše  dluhu.  Jejich  zprávy  o  vítězství  vám  pomohou  zvýšit  vaši  víru,  když  zahájíte  svůj  program  
oddlužení.

Pokud  někdy  doufáte,  že  překonáte  ducha  dluhu,  musíte  mít  plán.  Musí  to  být  mocný  plán,  
plán,  který  využívá  samotnou  Boží  sílu,  aby  zaručil  vaše  vítězství.

cokoli  a  všechno,  co  proti  nám  může  ďábel  použít.

Po  věrném  studiu  dluhu  za  posledních  patnáct  let  mohu  upřímně  říci,  že  nic  není  účinnějšího,  
aby  se  lidé  od  něj  trvale  osvobodili,  než  pravda  v  Božím  slově.  Musíte  si  však  pamatovat,  že  to  
není  jen  pravda,  která  vás  osvobozuje.  Je  to  pravda  Božího  Slova,  kterou  znáte.

Neudělejte  prosím  chybu  a  nemyslete  si,  že  věrným  splácením  každý  měsíc  se  jednoho  dne  
zbavíte  dluhů.  Takhle  to  prostě  nejde.  Pokud  by  tomu  tak  bylo,  neustále  byste  slyšeli  o  lidech,  
kteří  se  stávají  bez  dluhů.  Říkám  to  proto,  že  naprostá  většina  lidí,  kteří  jsou  zadluženi,  poctivě  
platí  své  účty  každý  měsíc.  Málokdo  z  nich  se  však  z  dluhů  dostane.  Důvod  této  situace  je  
jednoduchý.  Duch  dluhu  je  vtahuje  stále  hlouběji  a  hlouběji.

Pokud  nyní  otevřete  ruku  a  otočíte  stránku,  hodím  do  ní  kámen  #1.

Jan  8:32

Zjevení  12:11

...  oni  [lidé  jako  vy]  ho  přemohli  [ďábla] ...  slovem  svého  svědectví....

Věřte  mi,  dokud  neznáte  pravdu,  nemůžete  v  ní  chodit. ...  poznáte  pravdu  a  pravda  [ znáte]  vás  osvobodí.
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. . .

...  Ježíš,  který  v  sobě  okamžitě  poznal,  že  z  něj  vyšla  ctnost,  ho  obrátil

Jan  8:32
pravda  [víš]  tě  osvobodí.

v  tisku  a  řekl:  Kdo  se  dotkl  mých  šatů?
Marek  5:30

Doufám,  že  si  uvědomujete,  že  síla  proudí  od  Boha  k  člověku.  Existuje  řada  
biblických  odkazů,  které  tuto  skutečnost  dokazují.  Pokud  si  vzpomínáte,  Boží  
moc  proudila,  když  se  žena  s  krví  dotkla  lemu  oděvu  našeho  Pána.  Jakmile  se  
dotkla  pravdy  (Ježíše),  proudila  z  Něho  síla  k  ní.  Byl  to  druh  síly,  kterou  
potřebovala,  protože  okamžitě  uzdravila  její  tělo  a  zastavila  průtok  krve.

Stejným  způsobem  bude  síla,  kterou  potřebujete,  proudit  od  Boha  přímo  
do  vašeho  života.  Každá  z  těchto  pravd  z  Božího  slova  uvolní  výbuch  božské  síly  
do  vašeho  programu  oddlužení.

Kámen  #1  
Tento  první  kámen,  kterého  se  musíte  chytit,  je  informační  kámen.  Bůh  má  

tři  důležité  informace,  které  si  musíte  pevně  zafixovat  ve  své  mysli.  Je  důležité,  
abyste  důkladně  pochopili  každý  z  těchto  principů.  Jakmile  to  uděláte,  okamžitě  
začnete  cítit,  jak  do  vašeho  programu  oddlužení  proudí  Boží  energie.  Prosím  
věř  mi.  Nejsou  to  jen  planá  slova.  Skutečná,  uschopňující  síla  bude  proudit  z  
Božího  života  do  vašeho  života.

zakrýt.

Tři  pravdy,  které  musíte  znát,  jsou  následující:  1.  
Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy.

Bůh  k  tématu  dluhu  rozhodně  nemlčí.  Bible  uvádí  příklad  za  příkladem,  kdy  
Bůh  zázračně  ruší  dluhy  svého  lidu.  Ve  skutečnosti  Bible  svatá  říká  více  o  rušení  
lidských  dluhů  než  o  otevírání  slepých  očí  nebo  chůzi  chromých  nohou.  Slovo  
Boží  ve  skutečnosti  mluví  o  skrytém  zrušení  dluhu

2

2.  Bůh  nerespektuje  osoby.
3.  Bůh  chce,  abyste  byli  bez  dluhů.

Tři  věci,  které  musíte  vědět
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Nikdo  se  zdravým  rozumem  by  se  neodvážil  tvrdit,  že  tento  zázrak  by  Bůh  nemohl  vykonat,  
zvláště  když  víte,  že  předtím  udělal  podivnější  věci.  Ve  skutečnosti  způsobil,  že  osla  promluvila  
(Numeri  22:28),  hlava  sekery  plavala  (2.  Královská  6:6)  a  množil  se  olej  (2.  Královská  4:5,6).  To,  že  
Bůh  je  schopen  něco  udělat,  však  neznamená,  že  to  udělá.

Bůh  předtím  zrušil  dluh  První  informací,  kterou  musíte  vědět,  

není,  že  Bůh  je  schopen  dluh  zrušit.  Musíte  vědět,  že  již  dříve  dluh  zrušil.  Dovolte  mi,  abych  
vás  nyní  provedl  Božím  slovem  a  ukázal  vám  některé  z  mnoha  zázračných  zrušení  dluhů,  které  
Bůh  v  minulosti  provedl.

Řekněme,  že  jste  potřebovali  100  000  dolarů  na  koupi  domu.  Je  samozřejmé,  že  Bůh  je  schopen  

způsobit,  že  rostlina  ve  vaší  zahradě  zázračně  vyroste  místo  listů  tisícidolarové  bankovky.  Mohl  by  dovolit,  
aby  na  vašem  zázračném  stromě  peněz  vyrostla  stovka  těchto  tisícdolarových  bankovek.  Tyto  peníze  by  

činily  100  000  $,  které  jste  chtěli  na  koupi  domu.

O  tom  nemůže  být  pochyb.  Jehova  Bůh  může  dluh  zrušit.  S  touto  pravdou  mi  dovolte  říci,  že  
pouhé  vědomí,  že  Bůh  může  zrušit  dluh,  neuvolní  žádné  významné  množství  Boží  moci  do  vašeho  
programu  oddlužení.  Dovolte  mi  vysvětlit,  co  myslím  následující  ilustrací.

Bůh  nadpřirozeně  zasáhl  a  zrušil  vdovský  dluh.  Udělal  to  ve  stejný  den,  kdy  se  její  dva  synové  
měli  stát  služebníky  věřitele.  Popis  tohoto  zázraku  zrušení  dluhu  najdete  ve  čtvrté  kapitole  2  
králů.  Písmo  nám  říká,  že  manžel  té  ubohé  ženy  zemřel.  I  když  Písmo  konkrétně  neuvádí  příčinu  
jeho  smrti,  klidně  to  mohl  být  tlak,  který  dluh  způsobil  na  jeho  život.  Písmo  nám  dále  říká,  že  její  
dva  synové  budou  muset  strávit  mnoho  let  těžkými  pracemi,  aby  splatili  dluh  svého  otce.

V  zoufalém  pokusu  na  poslední  chvíli  se  vdova  obrátí  na  svého  Božího  muže  o  pomoc  s  
finančním  problémem  jen  chvíli  předtím,  než  by  to  bylo  příliš

Bůh  může  dělat  cokoli  Je  samozřejmé,  že  Bůh  

může  dělat  cokoli.  Bible  jasně  říká,  že  může.

Dluh  vdovy  je  zrušen  (2.  Královská  4:1–7)

není  pro  tebe  nic  těžkého....
Jeremiáš  32:17

Pánbůh ...
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Vypůjčená  hlava  sekery  plave  (2  králové  6:5–7)

2.  králi  4:7
Pozorně  si  všimněte,  že  v  den,  kdy  ďábel  zamýšlel  být  její  nejhorší,  se  Bůh  proměnil  v  její  

nejlepší.  Veškerá  tato  činnost  se  odehrála,  protože  věděla,  že  její  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy.  Když  se  
místo  toho,  aby  se  obrátila  na  věřitele,  obrátila  o  pomoc  s  dluhem  k  Jehovovi  Bohu,  uvolnila  Boží  
moc  do  svého  programu  oddlužení.  Nemusela  čelit  zlému  dni  sama.

přebytek  na  důchod.

S  vírou  předala  svůj  problém  s  dluhy  Bohu  a  věřila,  že  je  Bohem,  který  dluhy  ruší.  Její  víra  se  
vyplatila,  když  se  její  zázrak  ve  zrušení  dluhu  stal  skutečností.

Jen  o  pár  stránek  dále  v  Knize  2  králů  najdeme  další  zázračné  zrušení  dluhu.  Odehrává  se  v  
životě  mladého  muže,  který  v  řece  ztratil  hlavu  sekery.  Věc,  kvůli  které  je  ztráta  hlavy  sekery  tak  
důležitá,  je  to,  že  to  nebyla  jen  tak  ledajaká  hlava  sekery.  Písmo  nám  říká,  že  to  byla  vypůjčená  
hlava  sekery.

Poslouchejte,  jak  jí  její  muž  Boží  říká,  aby  ropu  prodala,  zaplatila  dluh  a  použila  ji

Chci,  abyste  řekli  následující  větu  nahlas.  "Můj  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy!"

Jakmile  poslechne  proroka,  začne  se  naplňovat  její  zázračné  zrušení  dluhu.  Je  to  tak  silný  
zázrak,  že  ji  i  její  dva  syny  zcela  oddluží  a  finančně  zajistí  na  celý  život.  Její  malý  hrnec  oleje  se  
zázračně  rozmnoží  na  mnoho  galonů  oleje.

pozdě.  Jakmile  mu  řekne  o  své  situaci,  pronese  k  ní  mocné  slovo  vysvobození.  Řekne  jí,  že  si  musí  
půjčit  plavidla,  mnoho  plavidel.  Poté  musí  jít  do  svého  domu  a  začít  nalévat  své  skrovné  zásoby  
oleje  do  nádob,  které  si  vypůjčila.

Svědectví:  
Měli  jsme  zázračné  zrušení  dluhu  ve  výši  6  000  $  na  jedné  z  našich  kreditních  karet.  T.  &

-Clarkston,  GA

MO

...  Jdi,  prodej  olej  a  zaplať  svůj  dluh  a  žij  ty  i  ostatní  tvé  děti.

...  Běda,  mistře!  protože  to  bylo  vypůjčeno.

Machine Translated by Google



Nehemjáš  5:3

Nehemiáš  5:4

z  drahých.

...  Zastavili  jsme  své  pozemky,  vinice  a  domy,  abychom  mohli  koupit  obilí,  protože

...  Půjčili  jsme  si  peníze  na  královskou  daň,  a  to  na  naše  pozemky  a  vinice.

Prosím  [Nehemiáše]  vás  [půjčovatele],  nechme  tuto  lichvu  pryč....

Národ  se  stává  bez  dluhů  (Nehemiáš  5:1–12)

2.  králi  6:5

Všimněte  si  prosím,  že  prorok  také  věří,  že  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy.  Jakmile  uslyší,  že  to  byla  
vypůjčená  hlava  sekery,  Boží  muž  se  pustí  do  akce  a  hlava  sekery  jako  zázrakem  vyplave  na  povrch.  a  

železná  [hlava  sekery]  plavala....  A  vztáhl  ruku  a  vzal  ji  2  Královská  6:6,7  Copak  nevíš,  že  tento  
mladý  muž  odešel  domů  a  radoval  se,  že  jeho  Bůh  smazal  dluh?  Přemýšlej  
o  tom.  Zázrak  

od  Boha  ho  osvobodil  od  čekajícího  dluhu.  Tentýž  Bůh  Jehova,  který  způsobil,  že  vypůjčená  hlava  
sekery  vyplavala  ze  dna  řeky,  je  také  vaším  Bohem  a  je  Bohem,  který  ruší  dluhy.

Nejen  to,  ale  také  si  půjčovali  peníze  na  zaplacení  daní.

Řekněte  to  prosím  znovu  nahlas.  "Můj  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy!"

Všimněte  si  první  věci,  kterou  mladý  muž  udělá.  Volá  o  pomoc  od  Boha.  Zdálo  by  se,  že  by  měl  
zavolat  nejlepšího  potápěče  nebo  možná  nejlepšího  plavce.  On  však  ne.  Místo  toho  volá  k  Bohu.  Jeho  
čin  nás  vede  k  přesvědčení,  že  věděl,  že  jeho  Bůh  je  Bůh,  který  ruší  dluhy.

Totéž  se  nyní  děje  v  našem  národě.  Mnozí  si  musí  půjčovat,  aby  zaplatili  IRS.  Jakkoli  se  však  tento  
nedostatek  zdá  ponurý,  je  to  pro  našeho  Boha  jen  malý  problém.

Nehemjáš  se  pohybuje  v  plné  důvěře,  že  Bůh  Izraele  je  Bůh,  který  ruší  dluhy.  Přikazuje  

věřitelům,  aby  zrušili  dluhy  lidí  a  osvobodili  je.  Bůh  jako  zázrakem  vede  všechny  věřitele  k  odpuštění  
dluhů  celému  národu.  Ano,  čtete  správně.  Každé  z  Božích  dětí  se  během  jediného  dne  stane  bez  
dluhů.

Ve  dnech  Nehemjáše  dluh  vzrostl  na  neuvěřitelnou  úroveň.  Byl  to  den  velmi  podobný  našemu  
dni.  Národ  byl  hluboce  zadlužený.  Lidé  si  půjčovali  kvůli  vážným  problémům,  kterým  čelili.
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Ježíš  má  zrušený  dluh  (Matouš  17:24-27)

buď  uvržen  do  moře;  bude  to  hotovo.

Nehemiáš  5:10-12

Máte-li  víru  a  nepochybujete. . .  díte  této  hoře:  Odejdi,  a. . .

ty  říkáš...

Matouš  21:21

I  řekli:  Navrátíme  je  a  nebudeme  od  nich  nic  vyžadovat;  tak  to  uděláme

Vraťte  jim,  prosím,  ještě  dnes  jejich  země,  jejich  vinice,  jejich  olivovníky  a  jejich  domy,  také  
setinu  peněz  a  obilí,  vína  a  oleje,  které  vymáháte  jim.

Svědectví:  
Pán  nám  požehnal  5  800  dolary  na  zaplacení  tří  kreditních  karet.  JG  –  Hollywood,  FL

A  když  vešel  do  domu,  Ježíš  mu  v  tom  zabránil.......
Matouš  17:25

Písmo  nám  říká,  že  Bůh  zrušil  daňové  přiznání  pro  někoho,  koho  všichni  známe  a  milujeme.  Udělal  to  
pro  našeho  Pána  a  Spasitele  Ježíše  Krista!  Popis  tohoto  zázračného  zrušení  dluhu  je  v  sedmnácté  kapitole  

Matouše.  Tam  najdeme  výběrčího  daní  konfrontujícího  Šimona  Petra.  Výběrčí  daní  se  ho  ptá,  zda  Ježíš  bude  

platit  daně  (ttributy).  Šimon  Petr  tomu  muži  okamžitě  řekne,  že  Ježíš  určitě  je.  Když  Petr  opouští  výběrčího  

daní,  aby  získal  potřebnou  hotovost  z  pokladny,  náš  Pán  uvádí  do  pohybu  zázrak  zrušení  dluhu,  který  splatí  

oba  jejich  daňové  účty.

Další  ilustrace  Boží  moci  rušit  dluhy  pochází  z  Nového  zákona.  Dluh,  který  nyní  
uvidíme  zrušený,  je  daňový  výměr.  Velké  množství  Božích  dětí  čelí  neplatičům  daní.  
Mnoho  z  nich  mi  píše  a  ptají  se,  zda  Bůh  ruší  daňové  účty.  Chvála  Bohu,  on  to  jistě  
dělá.  Lepší  než  to,  určitě  má.

Všimněte  si,  že  Ježíš  záměrně  brání  Simonovi,  aby  pokračoval  v  jeho  plánu  použít  
k  zaplacení  účtu  hotovostní  rezervy  ministerstva.

Místo  toho  Ježíš  posílá  Šimona  na  rybářský  výlet.  Nyní  si  prosím  všimněte,  že  jde  
o  speciální  výlet,  protože  je  určen  pro  jednu  rybu.  Oh,  jaká  by  to  byla  zázračná  ryba

Bible  nám  říká,  že  Nehemjášův  lid  se  stal  osvobozeným  od  dluhů

Řekněme  to  znovu  nahlas.  "Můj  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy!"
věřili  v  Boží  schopnost  rušit  jejich  dluhy,  aby  je  osvobodil.

Všimněte  si,  že  Nehemjáš  směle  mluvil  k  hoře  dluhů  lidí,  a  stejně  tak  jistě,  jak  
mluvil,  jeho  víra  odstranila  horu  dluhů  ze  svého  lidu.
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je  pro  mě  a  pro  tebe.

Židům  13:8

Matouš  17:27

. . .  Jdi  k  moři,  hoď  háček  a  vezmi  rybu,  která  se  první  vynoří;  a  když  mu  otevřeš  ústa,  najdeš  peníze,  které  vezmi  a  

dej

Ježíš  Kristus  tentýž  včera  i  dnes  i  na  věky.

3.  Celý  izraelský  národ  měl  každých  sedm  let  smazány  všechny  své  dluhy.  Toto  zrušení  
dluhu  se  odehrálo  v  době,  kterou  nazýváme  „rok  propuštění“  (Deuteronomium  15:1,2).

4.  Na  konci  každého  padesátiletého  období  měl  Izrael  zvláštní  večírek  pro  zrušení  dluhu.  
Říkalo  se  tomu  „jubileum“.  Tehdy  věřitelé  zrušili  všechny  dluhy  a  vrátili  všechny  majetky  
původním  vlastníkům  (Leviticus  25).

2.  Otec  krále  Davida  se  také  stal  bez  dluhů  (1.  Samuelova  17:25).

Chci,  abys  to  řekl  ještě  jednou.  "Můj  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy!"

Svědectví:  
Bůh  zázračně  zaplatil  náš  účet  IRS  a  dal  nám  peníze,  abychom  je  zaseli.  BB—Euless,  TX  

Biblická  zrušení  dluhů  je  mnoho  V  celém  Božím  slově  najdete  mnoho  

dalších  zázračných  zrušení  dluhů.  Následující  čtyři  příklady  dále  pomohou  upevnit  tuto  pravdu  
ve  vašem  srdci  a  mysli.  Tvůj  Bůh  jde  daleko  za  to,  že  dokáže  zrušit  dluh.  On  je  ve  skutečnosti  Bohem,  
který  znovu  a  znovu  ruší  dluhy  svého  lidu.

Další  informace  naleznete  v  těchto  biblických  zprávách:  1.  Otrok  
jménem  Onezimus  byl  osvobozen  od  dluhů  (Filemonovi  10-19).

Tam  je  to  černé  na  bílém.  Bůh  udělal  pro  Ježíše  zázrak  zrušení  dluhu.  Pokračujte  a  řekněte  
to  znovu  nahlas,  ale  tentokrát  to  řekněte,  jako  byste  to  mysleli  vážně.  "Můj  Bůh  je  opravdu  Bůh  
rušící  dluhy!"

být,  protože  by  měl  peníze  v  ústech.

Pociťte,  jak  moc  začíná  proudit  Nyní,  když  víte,  že  Bůh  
již  dříve  zrušil  dluh,  chci,  abyste  k  tomuto  poznání  přidali,  že  je  dnes  stejný  jako  včera  a  

bude  stejný  navždy.  S  touto  mocnou  kombinací  pravdy  začnete  okamžitě  zakoušet  energii  
Boha  proudící  do  vašeho  programu  oddlužení.
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...

Skutky  10:34

Skutky  10:34

Po  pravdě  vnímám,  že  Bůh  nerespektuje  osoby.

... Bůh  nerespektuje  osoby.

Bůh  chce,  abyste  byli  bez  dluhů  Je  ještě  třetí  věc,  kterou  

musíte  vědět.  Když  se  to  naučíte,  tato  znalost  uvolní  ještě  více  Boží  uschopňující  moci  
do  vašeho  programu  bez  dluhů.  Musíte  nade  vší  pochybnost  vědět,  že  Bůh  chce,  abyste  byli  
bez  dluhů.

Všimněte  si,  že  jsem  neřekl,  musíte  vědět,  že  Bůh  nechce,  aby  byli  lidé  zadluženi.  Pokud  
chcete  ve  svém  programu  oddlužení  ještě  více  Boží  moci,  musíte  mít  osobní  znalosti,  které  
přesahují  tuto  skutečnost.  Musíte  vědět,  že  je  dokonalou  Boží  vůlí  pro  váš  život ,  abyste  byli  
zcela  bez  dluhů.

Vyzkoušejte  tyto  informace  ohledně  velikosti  tak,  že  v  následující  větě  vyslovíte  své  
jméno.  "Bůh  chce,  aby  (vaše  křestní  jméno)  (vaše  příjmení)  bylo  bez  dluhů!"
Opakujte  tuto  větu  tolikrát,  kolikrát  je  potřeba,  abyste  jí  naplnili  své  vědomí.

Bůh  nerespektuje  osoby  Existuje  druhá  věc,  kterou  musíte  

vědět.  Váš  Bůh  nerespektuje  osoby.

Zrušil  dluh  vdovy  (2.  král.  4);  Zrušil  dluh  mladíkovi,  který  si  vypůjčil  hlavu  sekery  (2.  král.  
6);  Zrušil  dluh  každého,  kdo  byl  s  Nehemjášem  (Nehemjáš  5).  Dokonce  zrušil  dluh  našeho  
Pána  a  Spasitele  Ježíše  Krista  (Matouš  17).  Pokud  víte,  že  těmto  lidem  pomohl  zrušením  
tehdejších  dluhů,  můžete  si  být  jisti,  že  bude  ochoten  vám  s  dluhy  pomoci.  Jestliže  to  udělal  
pro  ostatní,  udělá  to  pro  vás,  protože  neuznává  osoby!

Právě  jste  se  dozvěděli,  že  Bůh  již  dříve  zrušil  dluh.  Přidáte-li  k  tomuto  poznání  
skutečnost,  že  Bůh  nerespektuje  osoby,  budete  moci  do  svého  oddlužovacího  programu  
čerpat  ještě  více  Boží  moci.  Pokud  víte,  že  Bůh  udělal  něco  zvláštního  pro  konkrétního  
jedince,  můžete  si  být  jisti,  že  udělá  totéž  pro  vás.

Toto  je  poznání  uvolňující  energii,  protože  pokud  Bůh  dříve  smazal  dluh,  Bible  říká,  že  
to  udělá  znovu.  Aleluja!  Váš  Bůh  ještě  dnes  ruší  dluh.  Pokud  to  udělal  dříve,  můžete  se  
spolehnout  na  to,  že  to  udělá  znovu.
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Deuteronomium  
28:11  Ti,  kdo  se  mu  budou  líbit,  budou  "...hlava  a  ne  ocas..."

Mluví  k  neposlušným  svatým,  k  těm,  kteří  nejdou  po  jeho  cestách.

Boží  slovo  vám  říká  černé  na  bílém,  že  chce,  abyste  byli  bez  dluhů.  Udělejte  si  prosím  
čas  a  přečtěte  si  prvních  čtrnáct  veršů  dvacáté  osmé  kapitoly  Deuteronomia.  V  nich  
zjistíte,  že  váš  Bůh  říká,  že  jeho  děti,  které  ho  poslouchají,  budou  požehnanými  lidmi.  
Říká,  že  ve  skutečnosti  pošle  požehnání,  aby  předstihl  své  poslušné  děti.  Slibuje,  že  jim  
požehná  ve  městě  i  na  poli  (Deuteronomium  28:3).  Říká,  že  jejich  skříně  budou  plné.  
Dokonce  říká,  že  ti  poslušní  budou  mít  spořicí  účty.

Jaká  by  byla  Jeho  odpověď?  Řekl  by:  "Opravdu  nevěnuji  pozornost  tvým  dluhům.  Používej  
moudrost  a  nepřetěžuj  se?  Nebo  by  řekl:  "Drahé  dítě,  moje  dokonalá  vůle  pro  tebe  je,  
abys  byl  zcela  bez  dluhů"?

Teď  si  vezměte  zbytek  této  pasáže!  Poslušní  svatí  budou  bez  dluhů!

Říká  jim,  že  budou  chodit  v  kletbách  místo  požehnání.

(Deuteronomium  28:13).

půjčíš a  nebudeš  si  půjčovat.

Hospodin  tě  učiní  hojným  majetkem....

...

Požehnaný  bude  tvůj  košík  a  tvůj  poklad  [úspory].

...

Deuteronomium  

28:5  Také  této  skupině  slibuje,  že  bude  mít  spoustu  pěkných  věcí.

Svědectví:  
Prostřednictvím  vašeho  učení  jsme  si  uvědomili,  že  Bůh  chce,  abychom  byli  bez  dluhů.  V  té  době  

jsme  sotva  vycházeli  z  peněz,  ale  vyhlásili  jsme  dluhům  válku  a  během  pár  měsíců  jsme  byli  schopni  
splatit  přes  6000  dolarů  z  našich  dluhů.  CD.-Adair,  

OK  Jak  Bůh  smýšlí  o  vašem  dluhu  Jen  si  představte,  co  by  se  stalo,  

kdybyste  dnes  stáli  před  Bohem  a  zeptali  se  ho,  jak  se  on  cítí  k  vašemu  dluhu,  myslím  to  všechno  
–  vaše  platba  za  dům,  lístek  na  auto,  kreditní  karty ,  stejně  jako  všechny  ostatní  vaše  nezaplacené  
účty.

...

Ale  stane  se,  nebudeš-li  poslouchati  hlasu  Hospodina  Boha  svého,  ostříhati  a  činit  všechna  
přikázání  a  ustanovení  jeho,  která  ti  dnes  přikazuji;  že  všechna  tato  kletba  přijdou  na  tebe  a  dostihnou  
tě.

Deuteronomium  28:12

Neposlušní  svatí  budou  chodit  v  dluzích  Ve  verši  15  
téže  kapitoly  pisatel  provede  náhlý  obrat.
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Deuteronomium  28:43,44  

Díky  této  informaci  víte,  že  Bůh  chce,  abyste  byli  bez  dluhů.  Když  máte  konkrétní  slovo  od  Boha,  

máte  také  Jeho  ujištění,  že  ho  můžete  splnit.  Slibuje,  že  Jeho  Slovo  vás  zmocní  k  uskutečnění  Jeho  vůle.

Totéž  Slovo  Boží,  které  vám  říká,  že  chce,  abyste  byli  bez  dluhů,  s  sebou  
nese  infuzi  Boží  moci,  která  vám  umožní  překonat  dluh,  kterému  čelíte.

Každé  slovo,  které  k  vám  promluví,  má  v  sobě  svou  moc,  která  vám  pomůže  toho  dosáhnout.

opravdu  vyniká.  Kdo  chodí  proti  Boží  vůli,  chodí  na  dluh.

Kámen  #1  je  nyní  ve  vaší  ruce  Doufám,  že  
vidíte,  jakou  mocnou  výhodu  vám  tyto  tři  znalosti  dávají.  Když  znáte  tato  

tři  fakta  o  Boží  mysli  na  dluh,  kámen  #1  bude  ve  vašem  arzenálu.  Tento  kámen  
bude  připraven  doručit  Boží  úderný  úder  Goliášovi  dluhu,  který  vás  drží  v  zajetí.

Slovo  Boží  říká,  že  s  každým  z  těchto  strategických  poznatků  k  vám  od  Boha  
přichází  nadpřirozená  síla.  Jeho  síla  rozproudí  váš  program  bez  dluhů  a  dá  mu  
sílu,  kterou  budete  potřebovat,  abyste  se  důkladně  zbavili  ducha  dluhů.  Stane  
se  jednou  z  pěti  velkých  zbraní,  které  vám  poskytnou  Boží  záruku  bez  dluhů.

Neboť  u  Boha  není  nikdy  nic  nemožné  a  žádné  slovo  od  Boha  nebude  bez  moci  nebo

nemožné  splnit.

ocas

Svědectví:

velmi  nízko.

On  bude  půjčovat  tobě,  a  ty  nebudeš  půjčovat  jemu:  on  bude  hlavou  a  ty  budeš

Cizinec,  který  je  v  tobě,  vstane  nad  tebou  velmi  vysoko;  a  ty  přijdeš

Deuteronomium  28:15  

Seznam  kleteb  pokračuje  na  padesát  tři  verše.  Mezi  nimi  jedna  věc

Realitu  zrušeného  dluhu  jsem  si  uvědomil,  když  jsem  zavolal  do  nemocnice,  abych  získal  zůstatek
našeho  účtu  po  narození  našeho  druhého  dítěte  a  bylo  nám  řečeno,  že  nemáme  žádný  zůstatek.

BG  –  Mt  Pleasant,  SC

Luke  1:37,  Amplified  

Samotné  Slovo  Boží,  které  vám  přináší  Jeho  vůli  pro  váš  život,  je  naplněno  mocí  ji  uskutečnit.  Přemýšlej  

o  tom.  Síla  uskutečnit  slovo  od  Boha  je  vždy  obsažena  v  tomto  Slově.  Jinými  slovy,  Bůh  k  vám  nikdy  

nepromluví  ani  slovo,  ke  kterému  by  vás  nechtěl  zmocnit.
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A  všechna  tato  požehnání  přijdou  na  tebe  a  dostihnou  tě,  budeš-li  poslouchat

hlas  Hospodina,  tvého  Boha.

Skutky  10:34

a  ty  půjčíš

Židům  13:8

... Bůh  nerespektuje  osoby.

Ježíš  Kristus  tentýž  včera  i  dnes  i  na  věky.

a  nebudeš  si  půjčovat....

Neboť  u  Boha  není  nikdy  nic  nemožné  a  žádné  slovo  od  Boha  nebude  bez  moci  nebo

nemožné  splnit.

...

Znát  tuto  pravdu  vám  uvolňuje  Boží  moc,  protože  vám  dává  vědět,  že  zázračné  zrušení  
dluhu  se  děje  i  dnes.

Poznání  této  pravdy  vám  uvolňuje  Boží  moc,  protože  vám  dává  vědět,  že  se  to  může  stát  i  
vám.

Pravda  2:  Váš  Bůh  nerespektuje  žádné  osoby.  Nyní  víte,  že  zrušil  dluhy  jiných  jednotlivců.  
Proto  je  ochoten  udělat  totéž  pro  vás.

Energizující  pravda  Pamatujte,  
kámen  č.  1  se  skládá  ze  tří  důležitých  pravd:  Pravda  1:  Váš  Bůh  je  
Bůh  rušící  dluhy.  Jestliže  to  udělal  dříve,  udělá  to  znovu.

Pravda  3:  Boží  vůlí  je,  abyste  byli  zcela  bez  dluhů.

Luke  1:37,  Amplified  
Nyní  se  musíte  připravit  na  uvolnění  ještě  více  Boží  moci  do  vašeho  života,  protože  pravda  

z  další  kapitoly  bude  stejně  účinná  ve  vašem  programu  oddlužení.

Deuteronomium  

28:3,12  Poznání  této  pravdy  vám  uvolňuje  ještě  více  Boží  moci,  protože  nyní  máte  konkrétní  slovo  

od  Boha  o  tom,  že  jste  bez  dluhů.  Jeho  Slovo  říká,  že  tě  chce  z  dluhů,  as  Jeho  slovem  přichází  zaslíbení  

moci  nezbytné  k  jeho  uskutečnění.
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víra  bez  skutků  je  mrtvá....

Jakub  2:17

...  víra,  pokud  nemá  skutky,  je  mrtvá,  když  je  sama.

Svědectví:  

Úplně  jsem  se  z  dluhů  dostal  tím,  že  jsem  se  řídil  vašimi  pokyny.  KB  –  Toronto,  Ontario  Hearers  and  Not  

Doers  Vždy  jsem  byl  ohromen  množstvím  křesťanů,  kteří  

se  rozhodli  pouze  poslouchat  Slovo  a  zdá  se,  že  nikdy  nedělají  to,  co  říká.  Tuto  situaci  považuji  za  zvláštní  problém,  pokud  

jde  o  bezdlužnost.

Jakub  2:20

3

Věci  ke  splnění

Nikde  není  toto  rčení  pravdivější,  než  když  dojde  na  zbavení  se  dluhů,  
protože  pokud  nepodniknete  rozhodné  kroky,  z  vašeho  plánu  na  oddlužení  
nevzejde  vůbec  nic.

Pokaždé,  když  mluvím  se  skupinou  o  tom,  jak  se  zbavit  dluhů,  věnují  mi  svou  
plnou  pozornost.  Po  každém  sezení  zaútočí  na  knižní  stůl  a  koupí  vše,  co  
mám  na  toto  téma  k  dispozici.  Nicméně  při  mém  návratu

Kámen  č.  2  
Druhý  kámen,  který  vám  chci  vložit  do  ruky,  bude  z  vaší  strany  vyžadovat  

určitou  aktivitu.  Abyste  získali  plný  užitek  z  božské  energie,  kterou  přináší  
do  vašeho  programu  oddlužení,  budete  muset  začít  dělat  nějaké  věci.  
Jednoduše  řečeno,  budete  muset  dělat  věci,  které  dělají  lidé,  kteří  se  
dostávají  z  dluhů.

Město,  kde  jsem  vyrůstal,  bylo  v  mnoha  ohledech  jedinečné.  Jedním  z  
nich  byly  barvité  výroky,  kterými  se  lidé  vyjadřovali.  Byli  součástí  bohatého  
dědictví  jižního  Texasu,  které  tak  výrazně  ovlivnilo  moje  raná  léta.  Jedno  z  
těchto  výroků  bylo  obzvláště  popisné.  Bylo  to  krátké  a  výstižné  a  také  
pravdivé!  Znělo  to  takto:  "Talk  je  levný."  Když  někdo  použil  tuto  frázi,  každý  
pochopil,  že  k  dokončení  práce  bude  potřeba  víc  než  jen  mluvit.  Tento  výrok  
souhlasí  s  Biblí,  protože  říká:
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pro  toho,  kdo  ví  dobře  činit,  a  nečiní,  je  hřích.
Jakub  4:17

Jakub  1:22

...

. . .

...  víra,  pokud  nemá  skutky  (skutky  a  činy  poslušnosti,  které  ji  podporují),  je  sama  o  sobě  
bez  moci  (nefunkční,  mrtvá).

Víra  bez  skutků  Zázraky  přicházejí  k  těm,  

kdo  mají  víru,  že  je  přijmou.  V  předchozí  kapitole  jsme  viděli,  že  zázrak  zrušeného  dluhu  je  

skutečný.  Také  jsme  viděli,  že  je  snadno  dostupný.  Jako  většina  Božích  požehnání  je  však  
podmíněná.  Abyste  to  přijali,  musíte  mít  živou  víru.  Všimněte  si,  že  když  říkám  víra,  myslím  
opravdu  silnou  víru.  Chce  to  víc  než  jen  přání.  Ještě  jednou  musíme  slyšet  o  této  záležitosti  
apoštola  Jakuba,  protože  nám  říká,  že  pokud  jsme  s  tím  nepřiložili  skutky  (skutky),  naše  víra  je  
mrtvá.  Buďte  si  jisti,  že  mrtvá  víra  nebude  mít  schopnost  vtáhnout  do  vašeho  života  zázrak  
zrušení  dluhu.

James  2:17,  Amplified  
The  King  James  Version  to  říká  trochu  otevřeněji.  Jednoduše  říká:  „Víra

bez  skutků  je  mrtvo."  Samotná  víra  nemůže  nic  dosáhnout.

Proč,  dokonce  naložili  podpůrný  materiál  ze  stolu  s  knihami.

Zdá  se,  jako  by  v  povaze  křesťanů  existovala  nějaká  chyba,  která  je  vede  k  tomu,  že  si  myslí,  

že  tím,  že  je  jen  naslouchají,  mají  automaticky  prospěch  z  Písma.  Tento  předpoklad  je  absolutně  
nepravdivý!  Pravda  je  přesným  opakem,  protože  v  křesťanství  se  ve  skutečnosti  stává  povinností  
znát  pravdu  a  nejednat  podle  ní.

Nikdy  však  neudělali  další  krok  a  stali  se  konateli  slov,  která  slyšeli.  Apoštol  Jakub  mluví  o  tomto  
druhu  lidí,  když  říká:  buďte  činiteli  slova,  a  ne  pouze  posluchači,  klamouce  sami  sebe.

tripu,  zjistil  jsem,  že  většina  lidí,  kteří  krátce  předtím  tak  pozorně  naslouchali,  se  vůbec  nepokusila  
uvést  do  praxe  některý  z  principů,  které  jsem  je  učil.  Je  samozřejmé,  že  to  byli  dychtiví  posluchači.

Přestaňte  dělat  staré  věci  Pokud  se  chcete  těšit  z  
Boží  záruky  bez  dluhů,  je  několik  základních  věcí,  které  budete  muset  přestat  dělat.  Budete  

muset  zastavit  impulzivní  nákupy.  Může  to  trvat  gumičku  kolem  vaší  šekové  knížky  nebo  lépe

Běžná  mylná  představa
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Mějte  na  paměti,  že  lidé,  kterým  se  daří  žít  v  Boží  záruce  bez  dluhů,  učinili  kvalitní  
rozhodnutí  přestat  se  zadlužovat.  Rozhodli  se,  že  se  dostanou  z  dluhů.  Soustředí  se  
na  to,  aby  využili  každý  volný  cent,  který  se  jim  dostane  pod  ruku,  aby  zaplatili  své  
stávající  účty.

Okamžitě  odstraňte  všechny  systémy  se  snadným  nákupem  a  platbou  později,  
které  se  k  vám  mohly  připojit  předtím,  než  jste  se  rozhodli  zbavit  se  dluhů.  Stanovte  
si  pevné  a  rychlé  pravidlo  platit  za  cokoli,  co  si  koupíte,  jakmile  obdržíte  zboží  nebo  
službu.  Žádné  další  odkládací  plány .  Ač  se  to  může  zdát  drsné,  nejlepší  je,  když  se  
dáte  do  studeného  krocana  a  přestanete  utrácet  za  cokoliv  kromě  životních  potřeb.

Pokud  je  to  však  vaší  srdeční  záležitostí,  vymanit  se  z  dluhů  bude  vyžadovat  nové  
odhodlání  z  vaší  strany.  Budete  muset  projít  sezónou  utahování  opasků,  zatímco  
budete  splácet  deficitní  výdaje  z  minulosti.

Fanaticky  se  zavazují ,  že  se  nebudou  dále  zadlužovat.

Všechny  otevřené  účty  musíte  okamžitě  zavřít.  (Tyto  účty  existují  především  v  
menších  městech,  kde  místní  železářství  nebo  obchod  s  potravinami  nebo  čerpací  
stanice  umožňují  důvěryhodným  zákazníkům  pouze  podepisovat  své  nákupy.)

Vezměte  prosím  na  vědomí,  že  Bible  neučí  luxusní  životní  styl.

Budete  se  také  muset  vzdát  kreditních  karet  (pokud  nezaplatíte  zůstatky  každý  
měsíc  v  plné  výši).  Rád  tento  proces  nazývám  „plastickou  chirurgií“.  Budete  muset  
vzít  nůžky  na  své  plastové  kreditní  karty  a  provést  na  nich  nějakou  operaci.

přesto  kontrolní  účet  se  dvěma  podpisy,  aby  vám  váš  manžel  nebo  finanční  poradce  
mohl  pomoci  rozhodnout,  zda  je  věc,  kterou  se  chystáte  koupit,  opravdu  nezbytná.  
Měli  byste  mít  snadno  dostupný  seznam  kvalifikací,  které  musí  položka  splňovat,  než  
ji  zakoupíte.1

Před  mnoha  lety  jsem  potkal  muže  jménem  Ike  Gabbert.  Byl  to  cumberlandský  
presbyteriánský  kazatel,  který  žil  ve  vnitrozemí  Kentucky.  Když  říkám  vnitrozemí,  
myslím  opravdu  primitivní,  venkovský  Kentucky.  Každé  odpoledne  bych

Jazyk  bez  dluhů  Musíte  udělat  druhou  věc,  
pokud  chcete  do  svého  programu  oddlužení  vnést  plnou  sílu  kamene  #2.  Musíte  

začít  mluvit ,  jako  byste  se  chtěli  zbavit  dluhů.  Dovolte  mi  ilustrovat.

Svědectví:  

Implementovali  jsme  strategie,  které  jste  nastínili  ve  svých  knihách  a  nahrávkách,  a  Bůh  nám  

požehnal.  Jen  během  posledních  dvou  let  nás  Pán  vysvobodil  z  dluhu  přibližně  400  000  USD.  EW  –  Kenner,  
LA
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Po  několika  těchto  návštěvách  jsem  se  zeptal:  "Proč  vždy  děláte  totéž  prohlášení  o  svých  
sousedech?"  Pastor  Gabbert  se  na  mě  podíval  a  řekl:  "Johne,  zjistil  jsem,  že  lidé  budou  vždy  mluvit  
o  místě,  kam  jdou."

Když  začnete  uvádět  svůj  záměr  stát  se  bez  dluhů,  udělá  to  pro  vás  dvě  určité  věci.  Ustanovíte  
duchovní  princip,  který  uvede  energii  Božího  Slova  do  činnosti  ve  vašem  plánu  bez  dluhů  (Marek  
11:23).  Nejen  to,  ale  také  obdržíte  konstantní,  osobní

Během  těchto  setkání  na  verandě  se  často  zastavovali  sousedé.  Pokaždé,  když  starý  kazatel  
viděl  přicházet  souseda,  pronesl  totéž.  Pořád  ho  slyším,  jak  říká:  "Přichází  člověk,  který  říká,  že  
jde  do  nebe.  Podívejme  se,  jestli  má  co  říct  o  nebi."

Navštivte  ho  na  jeho  přední  verandě  a  on  mě  ze  své  staré,  opotřebované  Bible  naučí  úžasné  
pravdy  o  Bohu.

Vyznání  funguje  Pokud  opravdu  

chcete  do  svého  programu  oddlužení  vložit  další  míru  biblické  síly,  začněte  mluvit  o  životě  
bez  dluhů,  ke  kterému  směřujete.  Odvážně  začněte  říkat:  "Brzy  budeme  bez  dluhů."  Měli  byste  
začít  říkat:  "Nebudeme  trvat  třicet  let,  než  splatíme  naši  hypotéku.  Naším  plánem  je  mít  ji  celou  
splacenou  za  šest  let."  Jděte  přímo  do  toho  a  směle  řekněte:  "Automobil,  který  teď  řídíme,  bude  
poslední,  který  kdy  koupíme  na  splátky.  Naše  příští  auto  bude  nové  a  zaplatíme  za  něj  v  hotovosti."

Jaká  úžasná  pravda,  kterou  mi  do  duše  vložil  starý  kazatel  na  kole!  Je  to  mocné,  protože  je  to  
biblická  pravda.  Podívejte  se  prosím,  zda  následující  verš  neříká  téměř  totéž.

Mluvit  o  tom  Ano,  je  to  

fakt.  Lidé  mluví  o  tom,  kam  jdou.  Pokud  si  všimnete,  lidé  jedoucí  na  dovolenou  mluví  o  
místech,  která  navštíví.  Lidé,  kteří  se  chystají  vdávat,  budou  mluvit  o  své  svatbě.  Rodina,  která  se  
chystá  přestěhovat  do  jiné  části  země,  bude  mít  hodně  co  říct  o  svém  novém  městě.

Neboť  vpravdě  pravím  vám,  že  každý,  kdo  by  řekl  této  hoře:  Přemísti  se  a  vrhni  se  do  moře;  a  
nebude  pochybovat  ve  svém  srdci,  ale  bude  věřit,  že  to,  co  říká,  se  stane;  bude  mít,  cokoli  řekne.

Marek  11:23
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Praktická  aplikace

Pamatujte,  že  to  není  jen  mluvení,  které  dodá  sílu  navíc  k  dosažení  vašeho  
cíle.  Extra  síla  přichází  pouze  tehdy,  když  věříte,  že  to,  co  říkáte,  se  skutečně  
stane.  Když  říkám  věřit,  myslím  tím  takovou  víru,  která  odmítá  pochybovat  o  
tom,  že  věci,  které  říkáte,  se  stanou  skutečností.

Písmo  nám  říká  slova,  která  mluvíme  a  pevně  věříme,  že  jsou  mocná.

Biblický  princip  Prosím,  pozorně  si  
všimněte,  že  k  fungování  biblického  principu  pozitivního  vyznání  je  zapotřebí  

více  než  jen  zbožná  přání.  Jen  neustálé  opakování  „budu  bez  dluhů“  nepřinese  
život  bez  dluhů.  Bible  říká,  že  musíte  také  věřit,  že  to,  co  říkáte,  se  stane.

opevnění,  které  pochází  z  vyslechnutí  touhy  svého  srdce  (být  bez  dluhů)  
vyslovené  nahlas.

Přemýšlej  o  tom.  Vaše  Bible  říká,  že  slova  plná  víry,  která  o  svém  dluhu  
mluvíte,  způsobí,  že  bude  žít  nebo  zemřít.  Jednoduše  říkám,  že  pokud  budete  
neustále  mluvit  o  ohromné  velikosti  svého  dluhu  a  o  tom,  jak  nemožné  bude  jej  
překonat,  vaše  slova  způsobí,  že  se  váš  dluh  bude  tyčit  vysoko  nad  vámi.  S  
každým  negativním  slovem  bude  váš  dluh  stále  obtížnější  překonat.  Pokud  však  
neustále  mluvíte  o  tom,  že  se  váš  dluh  zmenšuje,  pokud  váš  rozhovor  zdůrazňuje,  
o  kolik  silnější  je  Boží  moc  než  váš  dluh,  nebude  to  dlouho  trvat  a  uvidíte,  že  váš  
dluh  začíná  chřadnout  a  zmenšovat  se.

Tato  dynamická  biblická  pravda  božsky  posílí  váš  program  oddlužení.  Váš  
nový  postoj  bude  pracovat  pro  vás,  nikoli  proti  vám.  Začněte  tento  den  tím,  že  
budete  mluvit  slovy  smrti  ke  svému  dluhu  a  slovy  života  ke  svému  programu  
oddlužení.

Tato  vírou  naplněná  slova  jsou  tak  silná,  že  mohou  přinést  život  nebo  smrt.

...

Smrt  a  život  jsou  v  moci  jazyka....

Marek  11:23

kdo  by  řekl  této  hoře:  "Odstup,  a  vrhni  se  do  moře."  a  nebude  pochybovat  ve  svém  srdci,  
ale  bude  věřit,  že  to,  co  říká,  se  stane;  bude  mít,  cokoli  řekne.

Přísloví  18:21

Svědectví:  
Máme  za  sebou  první  zrušení  dluhu.  Očekáváme  další!  JB-Wheaton,  IL
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Pokud  budete  zápasit  o  mistrovský  titul  ve  svém  rodném  městě,  jak  bude  zápas  
probíhat,  pokud  od  domácích  fanoušků  slyšíte  pouze  fandění  vašemu  soupeři?  "Rah,  
rah,  Dluh!  Jdi,  Dluh,  jdi!  Poraz  Christiana!"  Není  potřeba  génia,  abyste  věděli,  že  pokud  
uslyšíte,  jak  všichni  fandí  vašemu  soupeři,  nebude  to  mít  výhodu  na  domácím  hřišti.  
Dluh  získá  výhodu  a  pravděpodobně  si  s  vámi  poradí.

To  je  druhá  výhoda,  která  pochází  z  toho,  že  odvážně  mluvíte  o  svém  vítězství  
nad  dluhy.  Pokaždé,  když  mluvíte  o  dni,  kdy  jej  svrhnete,  oslabíte  sevření  dluhu  o  
něco  více.

Pojďme  na  chvíli  předstírat,  že  jste  sportovec.  Řekněme,  že  jste  zápasník  a  jmenujete  se  Christian.  

Představme  si,  že  se  váš  protivník  jmenuje  Debt.

Ve  světě  sportu  existuje  silná  pravda,  která  se  nazývá  „výhoda  domácího  kurtu“.  
Zde  je  návod,  jak  to  funguje.  Když  vystupuje  ve  svém  rodném  městě,  je  většinou  
mnohem  těžší  porazit  sportovce,  než  když  soutěží  v  cizím  městě.  Pokud  ho  však  
fanoušci  jeho  rodného  města  bučí  a  posmívají  se  mu,  pokud  mluví  pouze  o  jeho  
slabinách  a  selháních,  výhoda  domácího  hřiště  se  rychle  stane  nevýhodou  domácího  
hřiště.

Vyznání  odhaluje  touhu  srdce  Jakkoli  se  to  může  zdát  zvláštní,  

nebudete  zcela  odhodláni  zbavit  se  dluhů  –  mám  na  mysli  ducha,  duši  a  tělo  –  
dokud  nebudete  schopni  spontánně  vyslovit  slova  o  zbavení  se  dluhů.  Všimněte  si  
prosím,  jen  velmi  málo  lidí  zná  prohlášení,  které  se  chystáte  číst.  Dovolte  mi,  abych  
to  řekl  opatrně,  aby  se  vám  to  stalo  pravdou:  Dokud  nezačnete  spontánně  mluvit  o  
tom,  že  jste  dluhem

Nyní  tuto  situaci  otočme.  Řekněme,  že  ti  všichni  fanoušci  z  domácího  města  
fandí.  Vykřikují  Debt  a  dělají  si  z  něj  legraci.  Slyšte  je,  jak  dávají  starému  Debtu  maliny.  
"Dluh  je  mrtvý!  Dluh  je  mrtvý!  Christian  je  silný!  Jdi,  Christiane,  jdi!  Bič  dluh!"  
Psychologicky  byste  získali  sílu  z  pozitivních  slov,  která  byste  slyšeli.  Pro  vašeho  
soupeře  by  to  bylo  přesně  naopak.  Stal  by  se  slabším  kvůli  negativním  slovům,  která  
by  slyšel.

Na  druhou  stranu,  pokud  si  nedáte  pozor,  vaše  slova  vás  budou  nadále  chytat  
do  pasti.  Lépe  řečeno,  vaše  slova  ve  skutečnosti  posílí  sevření  dluhů  ve  vašem  životě.  
S  těmito  myšlenkami  si  všimněte,  jak  silné  je  Slovo  Boží,  když  mluví  o  moci  slov.

Jsi  lapený  slovy  svých  úst,  jsi  chycen  slovy  svých  úst.
Přísloví  6:2
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Svědectví  je  mocné  Chci,  abyste  si  přečetli  
ještě  jeden  verš  o  Boží  moci,  který  k  vám  přijde,  když  uslyšíte  svůj  vlastní  hlas  mluvit  slova  

o  tom,  že  jste  bez  dluhů.  Každý  ví,  že  touhou  ďábla  je  překonat  každého  křesťana.

Používá  všechny  možné  triky,  aby  zabránil  Božím  dětem  šířit  evangelium.  O  tom  nemůže  být  
pochyb.  Ďábel  používá  dluh  k  přesměrování  velké  části  peněz,  které  církev  potřebuje  k  
evangelizaci  světa,  do  měsíčních  plateb  světovému  systému.

Slovo  Boží  jasně  říká,  že  můžete  překonat  plán  ďábla  (dluh)  tím,  že  budete  opakovaně  
mluvit  o  svém  brzkém  vítězství  nad  dluhem.

Slyšte  Boží  vlastní  slovo  na  toto  téma.  z  plnosti  
srdce  ústa  mluví.

Matthew  12:34,  Amplified  
Bude  snadné  mluvit  o  bezdlužnosti,  když  tomu  věříte  celým  svým  srdcem.

Poslechněte  si  to  nyní  z  Amplified  Bible.

zdarma,  slova  nebudou  vycházet  z  tvého  srdce.  Neber  mě  za  slovo.

Zpočátku  se  vám  to  nebude  líbit,  prosím,  

nenechte  se  mnou  rozčarovat.  Pravděpodobně  se  vám  zpočátku  nebude  líbit,  jak  se  zbavit  
dluhů.  Jíst  doma  místo  toho,  abyste  jedli  venku,  sbalili  si  oběd  a  nosili  si  kávu  do  práce  v  
termosce,  nebude  zpočátku  vypadat  jako  zábava.  Možná  se  vám  nelíbí  hledání  věcí,  které  byste  
mohli  dělat  kolem  domu,  místo  toho,  abyste  celý  víkend  jezdili  po  okolí,  spalovali  benzín,  jedli  
hamburgery  a  pili  sodovku.  Stačí  však  dát  plánu  trochu  času.  Když  říkám  čas,  myslím  tím  
alespoň  dostatek  času  na  to,  abyste  to  splatili

Když  budete  mluvit  o  svých  vítězstvích  nad  jakoukoli  ďáblovou  opozicí,  posílíte  tím  sebe  i  
ty,  kteří  vás  slyší.

Zjevení  12:11

slovo  jejich  svědectví....

...

Poté,  co  jsme  zaseli  semeno  ve  vaší  službě  a  přečetli  vaše  knihy,  zrušili  jsme  dluhy  ve  výši  18  000  dolarů

Matouš  12:34

...  překonali  ho  tím

Neboť  z  plnosti  (přelití,  přebytku)  srdce  mluví  ústa.

...

Svědectví:

v  jednom  roce.  Víme,  že  zbývající  dluhy,  které  máme,  jsou  již  pryč!  C.  &  DB  –  Hampton,  VA

...
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Spojte  se  se  svými  dluhy  Od  tohoto  
okamžiku  bude  život  stále  lepší  a  lepší.  Jakmile  splatíte  první  směnku  s  předstihem,  

okamžitě  přičtěte  celou  částku  této  platby  k  předčasné  výplatě  další  směnky.  
Předpokládejme,  že  první  účet,  který  zaplatíte,  je  kreditní  karta  s  platbou  30  $  měsíčně.  
Když  použijete  tuto  platbu  30  USD  na  účet  obchodního  domu  s  platbou  60  USD,  začnete  na  
účet  obchodního  domu  platit  jeden  a  půl  měsíčně.  Pokud  je  naplánováno  splacení  za  devět  
měsíců,  vaše  nová  platba  ve  výši  a  půl  ji  skutečně  splatí  za  šest  měsíců.  Proč,  to  bude  o  tři  
měsíce  dříve,  než  ďábel  plánoval.  Pak  zábava  opravdu  začíná,  prozatím  máte  dalších  90  $  
(30  $  z  prvního  účtu  a  60  $  z  účtu,  který  jste  právě  zaplatili),  které  můžete  přidat  k  platbě  
dalšího  účtu.

Pokud  má  další  účet  také  platbu  ve  výši  60  $  měsíčně,  budete  na  něm  nyní  platit  150  $  
měsíčně  (90  $  +  60  $  =  150  $).  Tato  nová  částka  bude  u  příštího  vyúčtování  každý  měsíc  
provádět  dvě  a  půl  platby.  Jak  vidíte,  tímto  tempem  budete  splácet  platby  za  celý  rok  za  
pouhých  pět  měsíců.  Nebude  to  dlouho  trvat,  než  se  žádná  legrace  z  dluhů  stane  zábavou  
rychlého  oddlužení .

první  účet  předem.  Jakmile  ji  zaplatíte,  celý  proces  se  stane  zábavou.

Moc  se  řítí  Když  mluvíte  o  

svém  brzkém  vítězství  a  pracujete  na  splácení  svých  dluhů,  jste  na  dobré  cestě  k  
životnímu  stylu  bez  dluhů.  S  vaším  novým  odhodláním  přestat  dělat  věci,  které  vás  přivedly  
do  dluhů,  a  vaším  absolutním  odhodláním  dělat  jen  věci,  které  vám  pomohou  zbavit  se  
dluhů,  okamžitě  pocítíte,  jak  do  vašeho  dluhu  začíná  proudit  samotný  Boží  život.  -  dluhový  
program.  Udělali  jste  přesně  to,  co  Boží  slovo  předepisuje.  Ke  své  víře  přidáte  nezbytné  
skutky  a  tím  si  zajistíte,  že  vaše  víra  zůstane  naživu.

Pamatujte,  že  Bible  říká,  že  nejen  vaše  skutky  udrží  vaši  víru  při  životě,  ale  také  vaše  
vyznání  naplněné  vírou  splní  to,  co  mluvíte.

Jakub  2:20

kdo  by  řekl  této  hoře:  "Odstup,  a  vrhni  se  do  moře."  a  nebude  pochybovat  ve  svém  srdci,  
ale  bude  věřit,  že  k  tomu,  co  říká,  dojde

... víra  bez  skutků  je  mrtvá.

...

Machine Translated by Google



složit;  bude  mít,  cokoli  řekne.
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Mocný  nástroj,  který  vám  v  této  kapitole  vložím  do  ruky,  je  
pravděpodobně  tím  nejsnazším  z  pěti  kamenů,  který  se  dá  uvést  do  
pohybu,  protože  to  nevyžaduje  více  úsilí  než  jen  říci  ano  na  Boží  příkaz.  Z  
nějakého  zvláštního  důvodu  však  v  životě  většiny  křesťanů  chybí.  Vezměte  
prosím  na  vědomí,  že  tento  kámen  nebude  ve  vaší  válce  na  dluh  volitelný.  
Je  to  naprosto  nezbytné,  chcete-li  žít  v  Boží  záruce  bez  dluhů.  Musíte  
provozovat  svůj  oddlužovací  program  pod  otevřeným  nebem.

Dobré  věci  přicházejí  z  nebe  Každá  dobrá  věc,  v  kterou  můžete  
doufat,  k  vám  musí  přijít  z  nebe.  Váš  Nebeský  Otec,  který  je  dárcem  všeho  dobrého,  je  v  nebi  

(Matouš  5:45).  Všechny  vaše  trvalé  poklady,  pokud  nějaké  máte,  jsou  pro  vás  uloženy  v  nebi  
(Matouš  6:20).  Váš  anděl  strážný  nad  vámi  bdí  z  nebe  (Matouš  18:10).  Když  Bůh  posílá  anděly,  
přicházejí  k  vám  z  nebe  (Lukáš  22:43).  Když  k  vám  mluví,  Bůh  mluví  z  nebe  (Jan  12:28).  Duchovní  
vize  k  vám  přicházejí  z  nebe  (Skutky  26:19).  Všechno,  co  dělá  vaše  křesťanství  cenným,  pochází  z  
nebe.

Otevřené  nebe

4

Zázrak  zrušení  dluhu  přichází  z  nebe  Každý  zázrak  zrušení  dluhu,  o  kterém  

čtete  v  

Písmu,  přišel  z  nebe.  Vdova  s  množícím  se  olejem  musela  mít  otevřené  nebe,  
aby  ji  Bůh  osvobodil  od  dluhů.  Její  byl  stvořitelský  zázrak  a  Stvořitel  je  jen  jeden  
a  žije  v  nebi.

...

Všechny  věci  stvořil  on;  a  bez  něj  nevzniklo  nic,  co  bylo  stvořeno.

Malachiáš  3:10

Otevřu  vám  nebeská  okna...

Jan  1:3
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Nyní  musíte  učinit  kvalitní  rozhodnutí,  protože  pokud  doufáte,  že  budete  chodit  v  Boží  záruce  
bez  dluhů,  musíte  jít  pod  otevřeným  nebem.  Musíte  být  nekompromisní  desátník.

Stačí  krátký  pohled  do  Písma,  abyste  si  uvědomili,  že  musíte  být  desátkem
doufáš,  že  budeš  mít  otevřené  nebe.

Zázrak  zrušení  dluhu  pro  Nehemjáše  a  jeho  lid  se  odehrál  pod  otevřeným  nebem.  Žádný  věřitel  se  

zdravým  rozumem  by  nikdy  nezprostil  dluhu  celého  národa  bez  zásahu  nebes.

Když  náš  Pán  a  Spasitel  Ježíš  Kristus  zažil  zázračné  zrušení  dluhu  s  penězi  v  rybí  tlamě,  Jeho  
zázrak  se  zcela  jistě  stal  otevřeným  nebem,  protože  Ježíš  chodil  současně  v  nebi  i  po  zemi.

Existuje  však  Ten,  kdo  dokáže  přimět  železo  plavat,  a  žije  v  nebi.  On  je  Bůh  a  s  Ním  není  nic  nemožné!  

s  Bohem  je  možné  všechno.

Zázrak  vypůjčené  hlavy  sekery,  která  plavala,  by  se  nemohl  uskutečnit  bez  otevřeného  nebe.  Je  

vědecký  fakt,  že  železo  neumí  plavat.

Desátky  se  platí,  nedávají  Písmo  jasně  učí,  že  desátek  

patří  zcela  Bohu.  Není  majetkem  toho,  kdo  to  platí.  Je  to  majetek  Boží.  Ten,  kdo  to  platí,  je  tím  
pověřen  jen  na  krátkou  dobu.

Srdce  královo  jest  v  ruce  Hospodinově  jako  řeky  vod,  obrací  je

Svědectví:  Od  té  doby,  co  jsem  byl  důsledný  ve  svých  desátcích  a  obětech,  se  mi  začaly  otevírat  
dveře  a  také  platy.  To  je  skutečně  zázrak  zrušení  dluhu.  JB  –  Los

Angeles,  CA  Desátek  otevírá  nebe

kamkoli  bude  chtít.

Leviticus  27:30

...

Přísloví  21:1

Noste  všechny  desátky  do  skladiště,  aby  bylo  v  mém  domě  maso,  a  vyzkoušejte

nikdo  nevystoupil  do  nebe,  ale  ten,  který  sestoupil  z  nebe,  Syn
člověka,  který  je  v  nebi.

já  nyní  tímto,  praví  Hospodin  zástupů,  neotevřu-li  vám  okna  nebes....
Malachiáš  3:10

...

...

všechen  desátek  země,  ať  ze  semene  země  nebo  z  ovoce  stromu,  je

Marek  10:27

Pánovo:  svaté  je  Hospodinu.
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Zpronevěra

Drsná  slova  Slova,  která  

jste  právě  četli,  se  mohou  zdát  trochu  silná.  Pocházejí  však  přímo  z  Bible  svaté.  Musíte  mít  
na  paměti,  že  to,  že  náš  Bůh  je  dobrý  Bůh,  neznamená,  že  není  spravedlivým  Bohem.  Skutečná  
spravedlnost  obvykle  vyžaduje  silná  slova.

Každý,  kdo  čte  Bibli,  ví,  že  je  to  kniha  silných  jazyků.  Bůh  musí  používat  přísná  slova,  
protože  jedná  s  padlým  lidstvem  o  otázkách  života  a  smrti.  Je  logické,  že  když  se  Bůh  zabývá  
něčím,  jako  je  loupež,  musí  použít  silné  výrazy.  Boží  přirozenost  není  krutá,  ale  hřích  okrádat  
Ho  vyvolává  krutá  slova.

Rychlý  pohled  do  Písma  odhalí,  že  desátek  je  pouze  jednou  z  mnoha  věcí,  o  kterých  Bůh  
silně  mluví.  Když  mluví  o  věčném  údělu  těch,  kdo  odmítají  Krista,  určitě  používá  působivý  jazyk.  
Říká,  že  budou  navždy  hořet  v  pekle  (Zjevení  20:15).  Používá  také  ostrá  slova,  když  vyjadřuje  
svůj  názor  na  ty,  kteří  odmítají  pracovat  nebo  podporovat  své  rodiny.  Říká,  že  by  jim  nemělo  
být  dovoleno  jíst  (1.  Timoteovi  5:8;  2.  Tesalonickým  3:10).

Všimněte  si  také,  že  neříká,  že  Levité  dostali  desátek.  Říká,  že  vzali  desátek  od  lidí.

Není  desátek  krade  Pokud  je  Boží  slovo  v  
něčem  jasné,  pak  je  to,  že  ten,  kdo  desátky  nedává,  ve  skutečnosti  krade  Boha.  Bůh  říká,  

že  ho  oloupil  ten,  kdo  nedává  desátky.

Sám  Ježíš  mluvil  o  desátku,  že  se  platí,  místo  aby  se  dával.  neboť  platíte  desátek  z  
máty,  anýzu  a  kmínu...to  jste  měli  udělat....

Všimněte  si,  že  pisatel  Listu  Židům  se  nezmiňuje  o  aktu  desátku  jako  o  dávání  desátků.  
Říká  tomu  „placení  desátků“.

Místo  toho  se  urážejte  hříchem  nedávat  desátek,  který  to  způsobuje.
Nebuďte  tedy  na  Boha  uraženi  kvůli  důraznému  jazyku,  který  používá.

...

...

. . .

Matouš  23:23

brát  desátky  z  lidu....
Židům  7:5

synové  Léviho

...  Levi...  platil  desátky  v  Abrahamovi.

Okradne  člověk  Boha?  Přesto  jste  mě  okradli.

Vy  však  říkáte:  V  čem  jsme  tě  okradli?  V  desátcích  a  obětech.
Malachiáš  3:8
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Je  to  těžká  cesta  Uvědomte  si  

prosím,  že  cokoli,  co  se  pokusíte  udělat  jako  non-tither,  je  mnohem  obtížnější  dosáhnout.  Za  
prvé,  Bůh  k  vám  nepodá  pomocnou  ruku,  dokud  budete  žít  pod  uzavřeným  nebem.  Pokud  uslyšíte  
následující  verš  s  otevřenýma  ušima,  pomůže  vám  to  pochopit,  že  když  neuposlechnete  (přestoupíte)  
Boží  pokyny,  vše  ve  vašem  životě  bude  okamžitě  těžší  splnit.  cesta  provinilců  je  těžká.

Při  podrobném  prozkoumání  Malachiáše  3:8-11  uvidíte,  že  věrný  desátek  
vám  přináší  otevřené  nebe  (verš  10).  To  také  způsobí,  že  Bůh  pokárá  požírače  
kvůli  vám.  Konečně  se  přestanou  dít  ty  předčasné,  destruktivní  události ,  které  
neustále  kazí  vaši  schopnost  zvyšovat  se  (verš  11).

Požírač  Nejen,  že  se  
vaše  cesta  stává  těžší,  ale  ani  desátky  neuvolňují  do  vašeho  života  duchovní  

entitu,  kterou  Bible  nazývá  „požírač“.  Písmo  ukazuje  pouze  jeden  způsob,  jak  
zastavit  požírače,  aby  zničil  každý  aspekt  vašeho  života.  Náprava  je  jasná  a  
jednoduchá.  Musíte  okamžitě  začít  s  desátky.

Když  je  tato  záležitost  vyřešena,  musím  nyní  otevřeně  mluvit  o  vaší  
odpovědnosti  za  desátky.  Pokud  nedáváte  desátek,  berete  to,  co  právem  náleží  
Bohu,  a  používáte  to  pro  sebe.  Není  třeba  raketového  vědce,  aby  věděl,  že  
desátek  není  jasným  porušením  Božích  přikázání.  V  sekulárním  pojetí  není  
desátek  nic  jiného  než  zpronevěra.

Vaše  načasování  bude  vypnuto  Druhá  
věc  se  odehrává  pod  zavřeným  nebem,  která  vám  ztíží  život.  Načasování  

celého  vašeho  života  bude  zcela  mimo  soulad  s  Boží  touhou  po  vás.  Malachiáš  
nám  říká,  že  když  začnete  s  desátky,  Bůh  slibuje,  že  se  ve  vašem  životě  
přestanou  dít  předčasné  události.

Přineste  všechny  desátky  do  skladiště,  ať  je  v  mém  domě  maso,  a  nyní  mě  tím  otestujte,  praví  

Hospodin  zástupů,  jestliže  vám  neotevřu  nebeská  okna  a  nevyleji  vám  požehnání,  nebude  dost  místa,  aby  

to  přijal  a  já  [Bůh]  pokárám  požírače  za  vaše  soky  a  nezničí  plody  vaší  země....

Malachiáš  3:10,11

Přísloví  13:15

...

ani  tvá  réva  nebude  házet  své  ovoce  dříve,  než  přijde  čas  na  poli....
Malachiáš  3:11

...
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Všimněte  si,  že  ve  zprávě  Genesis  slovo,  které  pisatel  přeložil  jako  desátek,  
popisuje  věci,  které  dal  Abraham  Melchisedechovi.  Když  to  hebrejská  zpráva  
používá,  slovo  desátý  mluví  o  stejných  věcech.

Z  Božího  slova  je  docela  snadné  dokázat,  že  desátek  je  přesně  10  procent.  
Toto  procento  můžeme  dokázat  dvěma  způsoby.  Za  prvé,  hebrejské  slovo  
přeložené  v  Bibli  jako  desátek  doslova  znamená  „desátý“.  Dalším  způsobem,  
jak  nade  vší  pochybnost  stanovit,  že  desátek  je  přesně  10  procent,  je  srovnání  
dvou  veršů  Písma.  Oba  mluví  o  stejné  události:  o  setkání  Melchisedeka  s  
Abrahamem.

Toto  srovnání  by  mělo  navždy  vyřešit  otázku,  kolik  je  desátek.  Není  to  
diskreční  částka  v  dolarech.  Je  to  procento  (10  procent)  z  celkového  navýšení,  
které  obdržíte.

Leviticus  27:30

Svědectví:  Zažili  jsme  zázračné  zrušení  dluhu.  Víme,  proč  nám  Bůh  požehnal.  Nikdy  jsme  nepřestali  dávat  

desátky  a  oběti,  jak  Bůh  určil.  I  v  chudých  dobách  jsme  byli  věrnými  hospodáři.  I.  &  LE  –  Birmingham,  AL  Jak  desátky  

Většina  křesťanů  ví,  jak  desátky  odvádět,  přesto  je  důležité,  abychom  si  našli  chvilku  a  

procvičili  si  matematiku  tohoto  

důležitého  biblického  principu.  Je  nutné  si  uvědomit,  že  desátek  není  volitelná  částka  peněz.  Jde  o  konkrétní  

částku.  Boží  slovo  jasně  říká,  že  desátek  tvoří  10  procent  veškerého  navýšení,  které  dostanete.

Pánovo:  svaté  je  Hospodinu.

. . .

vyučuje  tě  k  užitku,  který  tě  vede  cestou,  kterou  máš  jíti.

všechen  desátek  země,  ať  ze  semene  země  nebo  z  ovoce  stromu,  je

Izajáš  48:17

Toto  praví  Hospodin,  tvůj  vykupitel,  Svatý  Izraele;  Já  jsem  Hospodin,  tvůj  Bůh,  který

...

Uvažte  nyní,  jak  velký  byl  tento  muž  [Melchisedech],  kterému  i  patriarcha  Abraham  dal  desetinu  kořisti.

Genesis  14:20

Židům  7:4

A  dal  mu  [Abraham]  [Melchisedech]  desátky  ze  všech.

Hrubý,  nikoli  čistý  
Desátek  byste  měli  vždy  počítat  na  svůj  hrubý  příjem,  nikoli  na  čistý  

příjem.  Boží  slovo  nám  říká,  že  desátek  by  měl  být  prvním  ovocem  vašeho  
růstu.  Lépe  řečeno,  měla  by  to  být  první  věc,  kterou  ze  svého  navýšení  zaplatíte.
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Kdyby  řekl  neplatit  Caesarovu  daň,  byl  by  v  rozporu  s  římským  právem.

Všimněte  si,  jak  odpověď  našeho  Pána  udržela  vše  ve  správném  pořádku.  Poté,  co  
požádal,  aby  viděl  minci,  zeptal  se,  čí  tvář  na  ní  viděli  napsanou.  Říkali  Caesarův.  Potom  
náš  Pán  odpověděl  způsobem,  který  je  všechny  ohromil.

Písmo  nám  říká,  že  účelem  jejich  otázky  bylo  přimět  našeho  Pána,  aby  řekl  něco,  co  by  
mohli  použít  k  obvinění.  Kdyby  řekl,  že  lidé  mají  platit  daně  Caesarovi,  byl  by  v  opozici  
vůči  židovskému  právu.

Dovolte  mi  parafrázovat  Jeho  odpověď,  abych  objasnil,  co  vlastně  říkal.

Vždy  byste  měli  umožnit,  aby  váš  desátek  měl  převahu  nad  vašimi  daněmi.  Matouš  
22:15-22  je  důkazem  tohoto  pravidla.  Zde  se  farizeové  a  herodiáni  ptali  Ježíše,  zda  má  či  
nemá  Boží  lid  platit  daně.

Verš  15  nám  říká,  že  se  ho  snažili...  zamotat  do  jeho  řeči,“  nebo  jak  bychom  dnes  
řekli,  snažili  se  Ho  podrazit.

Pokud  ji  nezaplatíte  jako  první,  nebudete  ctít  Boha  svými  prvotinami.
Z  tohoto  písma  by  mělo  být  jasné,  že  nejprve  musíte  zaplatit  svůj  desátek.

Díky  Bohu,  dobré  místní  kostely  jsou  dostupné  většině  křesťanů.

Ježíš  řekl:  "Jdi  do  toho  a  dej  Caesarovi  jeho  daň.  Musíte  však  také  dát  Bohu  to,  co  je  Jeho  
(první  ovoce  neboli  desátek)."  Z  tohoto  verše  můžete  usoudit,  že  Bůh  i  vláda  musí  mít  ve  
vašem  životě  své  právoplatné  místo.  Chcete-li  dát  Bohu  jeho  správné  místo,  musíte  
zaplatit  desátek  ze  své  výplaty,  než  zaplatíte  cokoliv  jiného.  Tím,  že  ji  zaplatíte  jako  první,  
se  desátek  stane  vaším  prvním  ovocem.  Poté,  co  zaplatíte  prvotiny  Bohu,  zaplaťte  své  
daně.

Přísloví  3:9,10

Matouš  22:21

Dejte  tedy  císaři,  co  je  císařovo;  a  Bohu  ty  věci

Cti  Hospodina  svým  majetkem  a  prvotinami  ze  všech  svých  úrodů:  Tak  se  tvé  
stodoly  naplní  hojností....

které  jsou  Boží.

...

Svědectví:  Jsem  rád,  že  vám  mohu  oznámit,  že  všechny  naše  účty  jsou  zaplaceny  kromě  splátky  
hypotéky.  Bůh  nám  hojně  požehnal!  Naše  desátky  a  obětiny  nyní  převyšují  můj  celkový  příjem  před  
sedmi  lety,  kdy  jsme  začali  s  desátky.  JB.—Green  Cove  Springs,  FL  Kam  na  

desátek  Několika  dalšími  

slovy  zakončím  téma,  jak  získat  otevřené  nebe.  Nejen,  že  musíte  zaplatit  desátek,  ale  musíte  
ho  přinést  na  správné  místo.  Téměř  ve  všech  případech  bude  toto  místo  vaším  místním  kostelem.
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Svědectví:  Jediné,  co  jsem  mohl  udělat,  bylo  držet  se  Božího  zaslíbení,  že  kdybych  byl  desátek  
a  veselý  dárce,  otevře  nebesa  a  vylije  na  mě  požehnání.  Pak  jsem  dostal  šek  na  20  000  $!

Právě  jsem  splatil  své  kreditní  karty  a  koupil  si  auto  v  hotovosti.  LZ  —

... věz,  jak  se  máš  chovat  v  domě  Božím,  kterým  je  církev  Boha  živého. . . .

Orlando,  FL

1  Timoteovi  

3:15  Kámen  č.  3  je  nyní  váš  Nyní  se  musíte  

pevně  chopit  této  mocné  zbraně,  protože  víte,  že  otevřené  nebe  patří  těm,  kdo  věrně  odvádějí  
desátky.  Pokud  nejste  pravidelným  desátkem,  musíte  nyní  začít  desátky.  Když  tak  učiníte,  Boží  
energie  začne  volně  proudit  proti  požírači  a  proti  předčasným  událostem,  které  vám  brání  v  
prosperování.  Když  máte  otevřené  nebe,  máte  třetí  kámen,  který  budete  potřebovat,  abyste  zabili  
svého  Goliáše  dluhů  a  zajistili,  že  Boží  záruka  bez  dluhů  bude  vaše.

Ve  vzácných  případech  však  nejsou.  Můžete  být  například  uzavřený,  nebo  můžete  žít  tam,  kde  
místní  kostel  není  dostupný.  V  těchto  situacích  byste  měli  najít  službu,  která  vám  bude  věrně  sloužit  
Božímu  Slovu  a  pravidelně.  Může  to  být  televizní  síť  nebo  konkrétní  televizní  či  rozhlasový  program.  
Může  to  být  ministerstvo,  které  vám  slouží  prostřednictvím  pravidelné  korespondence.  S  ohledem  na  
tyto  okolnosti  mi  dovolte  znovu  zdůraznit,  že  kdykoli  je  to  možné,  měli  byste  navštěvovat  dobrý  místní  
sbor  a  věrně  přinášet  své  desátky  do  této  služby.

Malachiáš  3:10  nám  říká,  abychom  přinášeli  desátek  do  Božího  skladiště ,  aby  bylo  v  Jeho  domě  
maso.  Tím,  že  to  Malachiáš  říká  tímto  způsobem,  nám  říká,  že  skladiště  a  Boží  dům  jsou  jedno  a  totéž  
místo.  Timoteus  nám  dává  novozákonní  jasno  v  tomto  tématu  tím,  že  identifikuje  místní  církev  jako  
dům  Boží.
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Tomu  nyní,  který  je  schopen  učinit  nadmíru  hojně  nade  vše,  oč  prosíme  nebo  myslíme,  podle  
síly,  která  v  nás  působí.

Dávejte,  a  [dary]  vám  budou  dány;  dobrá  míra,  přitlačená,  setřesená  a  přeběhnutá,  nasypou  se  
do  [vaku  tvořeného]  ňadrem  [vašeho  roucha  a  slouží  jako  taška].  Neboť  s  mírou,  kterou  řešíte  [s  
mírou,  kterou  používáte,  když  poskytujete  výhody  druhým],  bude  odměřeno  zpět  vám.

proti  vládcům  temnoty  tohoto  světa,  proti  duchovní  špatnosti  na  vysokých  místech.
Nebojujeme  proti  tělu  a  krvi,  ale  proti  knížatům,  proti  mocnostem,

. . .

Vše,  co  skutečně  funguje  jako  zákon,  musí  mít  za  sebou  sílu  (sílu),  která  jej  prosadí.  Například  
gravitační  zákon  funguje  pouze  tehdy,  když  je  přítomna  gravitační  síla,  která  jej  prosazuje.  Pokud  
překročíte  vliv  gravitační  síly,  gravitační  zákon  okamžitě  přestane  fungovat.

Vždy  to  funguje  Slovo  Boží  nás  
učí  o  moci,  která  neustále  prosazuje

Dovolte  mi  rychle  říci,  že  duchovním  světem  proudí  také  dobré  síly.  Tyto  síly  nám  dávají  
převahu  v  boji  se  silami  temnoty.

zlaté  pravidlo.  Amplified  Bible  to  uvádí  tímto  způsobem.  jak  si  
přejete  a  přejete  si,  aby  muži  dělali  tobě,  udělej  to  přesně  jim.

Efezským  6:12  
Jednou  z  těchto  mocností  temnoty  je  duch  dluhu.

Efezským  3:20  

Zlaté  pravidlo  Udělejme  si  

chvilku  a  prostudujme  jednu  z  těchto  dobrých  duchovních  sil.  Je  to  moc,  která  prosazuje  
zlaté  pravidlo.  Všimněte  si  prosím,  že  nikdo  nikdy  nezmiňuje  zlaté  pravidlo  jako  „zlatý  dobrý  
nápad“,  ani  se  mu  nikdy  neříká  „zlatý  návrh“.  Je  to  ve  skutečnosti  zlaté  pravidlo,  nebo  lépe  
řečeno,  je  to  zlatý  zákon.

Tok  bez  dluhů  Každé  informované  dítě  

Boží  ví,  že  síly  proudí  duchovním  světem.  Bible  mluví  o  zlých  silách,  které  bojují  proti  Božím  
dětem  v  nebeské  říši.
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2.  Korinťanům  1:20

Každý  dobrý  dar  a  každý  dokonalý  dar  je  shůry  a  sestupuje  od  Otce  z

světla,  s  nimiž  není  proměnlivost,  ani  stín  otáčení.

Neboť  všechna  zaslíbení  Boží  v  něm  jsou  ano  a  v  něm  Amen,  k  slávě  Boží  skrze  nás.

Luke  6:31,38  Amplified  Přidejte  

následující  verše  a  bude  zřejmé,  že  zlaté  pravidlo  je  věčný  zákon,  který  Bůh  vždy  prosazuje.

Jakub  1:17

Pravdou  je,  že  bez  nadpřirozené  moci,  která  by  to  vynutila,  by  zlaté  pravidlo  nefungovalo.  
Ježíš  však  říká,  bez  ohledu  na  to,  jak  nepříznivé  se  mohou  zdát  okolnosti ,  cokoli  chcete,  aby  pro  
vás  lidé  udělali,  udělejte  totéž  s  nimi.

Odpověď  je  ano,  můžete,  protože  to  podporuje  duchovní  síla.
Možná  se  ptáte,  zda  se  můžete  skutečně  spolehnout  na  to,  že  tento  zákon  bude  fungovat.

Funguje  to  za  nepříznivých  podmínek  Všimněte  si  nepříznivých  

okolností,  za  kterých  nám  náš  Pán  říká,  abychom  vyzkoušeli  Jeho  zlatý  zákon.  Říká  milovat  své  nepřátele,  

činit  dobro  těm,  kdo  tě  nenávidí,  žehnat  těm,  kdo  tě  proklínají,  nastav  druhou  tvář  těm,  kdo  tě  fackují,  a  tomu,  

kdo  ti  vezme  plášť,  dej  také  svůj  kabát.

Jde  to  proti  přírodnímu  zákonu  Každý,  kdo  má  špetku  
rozumu,  ví,  že  v  přírodní  říši  by  výše  uvedené  akce  nepřinesly  žádný  užitek.  Když  milujete  

své  nepřátele,  žehnáte  těm,  kteří  vás  proklínají,  nebo  obracíte  druhou  tvář  k  těm,  kteří  vás  
fackují,  děláte  velkou  chybu  –  tedy  pokud  si  nejste  jisti,  že  nějaká  síla  větší  než  lidská  přirozenost  
je  připravena  zasáhnout  a  uskutečnit  výsledek,  který  Boží  slovo  slibuje.

Většina  středoškoláků  zná  přírodní  zákon,  který  takto  funguje.  "Každá  akce  vyvolává  
stejnou,  ale  opačnou  reakci."  Tento  zákon  jednoduše  říká,  že  když  dáš,  prohraješ.  Pokud  máte  
deset  dolarů  a  rozdáte  tři  z  těchto  dolarů,  nebudete  mít  o  třicet  nebo  šedesát  dolarů  více.  Ve  
skutečnosti  vám  zbude  jen  sedm  dolarů.

Nyní  si  držte  klobouk.  Neodmítám  biblickou  pravdu.  Jednoduše  vám  ukazuji,  že  zlaté  Boží  
pravidlo  musí  mít  za  sebou  víc  než  jen  to
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Galatským  6:7

S  vědomím,  že  cokoli  dobrého  kdo  udělá,  totéž  obdrží  od  Pána,

Svědectví:  

Moje  žena  a  já  jsme  horlivě  útočili  na  naše  dluhy  a  zároveň  jsme  začali  sázet  semeno.  Nyní  jsme  splatili  všechny  své  

dluhy.  Nemůžeme  držet  krok  s  požehnáním,  které  na  nás  Bůh  zasypává.  IJ  –  Broken  Arrow,  OK

Nenech  se  oklamat;  Bohu  se  neposmívají,  neboť  co  člověk  zaseje,  to  také  sklidí.

ať  už  je  vázaný  nebo  svobodný.

Setí  a  sklízení  Bible  nám  říká,  že  
sklidíme  vše,  co  zasejeme.

Síla  za  zákonem  Nebýt  prohlášení  v  Knize  Efezským,  

dokázat,  že  Bůh  je  silou  zlatého  zákona,  by  bylo  mnohem  těžší.  Efezským  6:8  však  nejen  
říká,  že  Bůh  je  moc  za  zákonem,  ale  také  vám  ukazuje,  jak  tento  zákon  uvést  do  praxe  ve  vašem  
vlastním  programu  oddlužení.

Ze  zkušenosti  mohu  dosvědčit,  že  zákon  setby  a  sklizně  naprosto  funguje.  Nechápejte  to  prosím  
špatně.  Jsem  si  vědom  toho,  že  v  přírodní  sféře  věci  nepřibývají,  ale  ubývají.  Věci  jsou  však  jiné,  když  
dojde  na  setbu  a  sklizeň,  protože  Bůh  zavedl  zákon  rozmnožování.  Je  to  zákon,  který  dodržuje  a  
prosazuje  svou  vlastní  mocí.

přání  toho,  kdo  jej  používá.  Jak  za  chvíli  uvidíme,  pokud  to  bude  fungovat,  bude  za  tím  muset  
být  vlastní  Boží  moc.

Tam  je  to  v  nejjasnějším  možném  jazyce.  Bůh  otevřeně  prohlašuje,  že  je  tou  mocí,  díky  
které  funguje  zlaté  pravidlo.  Cokoli  dobrého  uděláte  pro  někoho  jiného,  Bůh  udělá  totéž  pro  
vás.  Nyní  si  pozorně  všimněte,  anděl  nebo  nějaká  přírodní  síla  to  neudělá.  Jehova  Bůh  je  ten,  
kdo  pro  vás  udělá  totéž.

Přizpůsobte  slib  Zamysleme  se  nad  tímto  

slibem.  Podle  informací  v  Efezským  6:8,  pokud  jste  našli  někoho,  kdo  byl  upřímný  a  chtěl  
se  zbavit  dluhů  –  teď  nemám  na  mysli  jen  někoho,  kdo  řekl,  že  chce

Nyní  připouštím,  že  chvíli  trvá,  než  se  věc,  kterou  jste  zaseli,  projeví.  Nicméně  vždy  bude,  
protože  co  člověk  zaseje,  to  bude  sklízet.  Je  to  biblický  fakt  a  funguje,  protože  to  Bůh  prosazuje!
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Pán....

dluhy  z  kreditních  karet,  které  jsme  měli.  TC  –  Albuquerque,  NM

Svědectví:  
Dokázali  jsme  pomáhat  druhým  a  také  jsme  to  dokázali  úplně  splatit

Vědouce,  že  cokoli  dobrého  kdo  koná,  z  toho  samého  [věc]  dostane

Nyní  chci,  abyste  se  znovu  podívali  na  to,  co  Slovo  Boží  říká,  že  se  vám  stane,  když  uděláte  
dobrou  věc  pro  někoho  jiného.

Zapojte  se  do  síly  Drahý  příteli,  doufám,  
že  vidíte  mocnou  sílu,  kterou  tato  akce  přinese  proti  vašemu  vlastnímu  dluhu.  Ve  skutečnosti  

proti  tomu  uvolní  Boží  moc.  Omezená  síla,  kterou  vynakládáte  na  pomoc  někomu  jinému  z  dluhů,  
uvolní  neomezenou  Boží  sílu,  která  vás  z  dluhů  dostane.

Efezským  6:8  

Jsem  si  jist,  že  to  nyní  chápete!  Pokud  někomu  pomůžete  každý  měsíc  s  jeho  programem  
oddlužení,  dostanete  od  Boha  přesně  to  samé,  co  způsobíte,  aby  se  mu  stalo.  Ano,  slyšíte  správně.  
Sám  Bůh  vám  pak  pomůže  dostat  se  z  dluhů.

být  bez  dluhů,  ale  někdo,  kdo  to  opravdu  chtěl  tak  upřímně  jako  vy  –  kdybyste  tomu  člověku  
začali  pomáhat  dostat  se  z  dluhů,  Bůh  by  vám  musel  začít  pomáhat,  abyste  se  z  dluhů  dostali.  O  
této  věci  nemůže  být  pochyb.  Pokud  je  pravda  Efezským  6:8,  a  já  vím,  že  je,  když  někomu  začnete  
pomáhat,  aby  se  dostal  z  dluhů,  Bůh  nepochybně  bude  pohlížet  na  to,  co  děláte,  jako  na  dobrou  
věc.

Přemýšlej  o  tom.  Můžete  využít  neomezenou  Boží  moc  bez  dluhů,  aby  pracovala  pro  vás.  
Prostě  začněte  vkládat  část  své  skrovné  síly  z  dluhů  k  práci  pro  někoho  jiného.

Síla  bez  dluhů,  kterou  vás  povzbuzuji,  abyste  ji  uvolnili  do  svého  programu  oddlužení,  není  
nic  jiného  než  samotná  Boží  moc,  a  když  máte

Omezená  síla  čerpá  neomezenou  sílu  Teď  nevím,  jak  moc  byste  mohli  být  

schopni  pomoci  někomu  jinému  z  dluhů,  zvláště  pokud  vás  omezují  omezení  vašeho  
vlastního  dluhu.  Nezáleží  na  tom,  protože  Slovo  Boží  neříká,  že  když  uděláte  něco  opravdu  
velkého  pro  někoho  jiného,  Bůh  udělá  totéž  pro  vás.  Jednoduše  říká,  že  cokoli  dobrého  uděláte  
pro  někoho  jiného,  Bůh  udělá  totéž  pro  vás.
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Svědectví:  
Jako  svatební  dar  od  držitele  zástavy  mého  auta  jsme  obdrželi  titul  zdarma  a  jasně  s  kartičkou  s  

nápisem:  „Pán  mi  položil  na  srdce,  abych  tě  zbavil  tohoto  dluhu,  aby  ses  mohl  ve  svém  manželství  
finančně  osvobodit. ."  Tento  zázrak  nastal  poté,  co  jsme  zaseli,  abychom  splatili  dluh  naší  církve.  NS-
Jacksonville,  FL

že  síla  pracuje  pro  vás,  záruka  bez  dluhu  je  snadno  na  dosah.

Nyní  jsem  ti  vložil  do  ruky  čtvrtý  kámen.  Pokud  ji  použijete  správně,  bude  to  mocná  
zbraň  ve  vaší  válce  na  dluh.  Ve  skutečnosti  to  bude  samotná  Boží  moc,  která  vám  bude  
dána  k  dispozici.  Tato  zbraň  vám  dá  výhodu,  po  které  toužíte,  oproti  Goliášovi  dluhu,  který  
vás  nyní  drží  v  zajetí.
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Uvedení  nebe  na  upozornění

Pátý  krok,  jak  přitáhnout  Boží  moc  do  vaší  války  s  dluhy,  je  mimořádně  účinný.  Jeho  působení  
zaměří  trvalou  Boží  pozornost  na  to,  aby  vás  dostal  z  dluhů.  Tento  slib  máme  na  základě  dobré  
autority,  protože  nám  o  něm  řekl  anděl.

Každá  z  těchto  událostí  přinesla  zprávy  z  nebe.  Andělská  návštěva,  kterou  Cornelius  zažil,  je  však  
pro  naši  generaci  zvláštní,  protože  znovu  uvádí  opomíjenou  pravdu.  Církev  po  mnoho  let  tuto  
pravdu  nezná.

Andělé  navštívili  Nemyslete  si,  že  je  
divné,  že  se  anděl  zjevil  muži.  Bible  svatá  zaznamenává  řadu  andělských  návštěv.  Abrahámovi  

se  zjevili  andělé;  anděl  navštívil  Jákoba;  anděl  se  dokonce  zjevil  oslu.  Pannu  Marii  navštívil  anděl.  
Tu  noc,  kdy  se  náš  Pán  narodil,  mluvili  andělé  k  pastýřům.

6

Když  to  správně  pochopíme,  opět  se  nám  zpřístupní  mocná  metoda  modlitby.

Navštívení  Kornélia  Zdá  se,  že  jméno  Kornélius  se  v  

desáté  kapitole  Skutků  objevilo  odnikud.  I  když  je  to  krátké,  zjevení  tohoto  pohana  v  Písmu  
je  nanejvýš  důležité,  protože  jeho  modlitba  přitahuje  pozornost  Boha.  Příběh  o  Kornéliovi  se  zdá  
být  ve  srovnání  s  jinými  biblickými  příběhy  bezvýznamný,  tedy  dokud  si  neuvědomíte,  že  je  pohan.  
Až  do  událostí  z  desáté  kapitoly  Skutků  se  evangelium  prakticky  nedotklo  celého  pohanského  
světa.  Když  je  však  Cornelius  smíchá  dohromady,  jeho  modlitba  a  štědré  dávání  se  stane  něčím  
víc  než  jen  modlitbou  nebo  dáváním  o  samotě.  Anděl  nám  říká,  že  smíchání  těchto  dvou  změní  
jeho  modlitbu  na  vzpomínkovou  modlitbu.  Pozorně  si  toho  všimněte

A  on  [anděl]  řekl:  Kornélie,  tvá  modlitba  byla  vyslyšena  a  štěkána  a  tvé  dary  chudým  byly  známy  
a  zachovány  před  Bohem  [takže  On  dbá  a  chystá  se  ti  pomoci].

Skutky  10:31,  zesílený

Skutky  10:31

...  tvá  modlitba  je  vyslyšena  a  tvá  almužna  na  památku  před  Bohem.
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Skutky  10:31

...  Kornéli,  tvá  modlitba  byla  vyslyšena  a  štěkána  a  tvé  dary  chudým

Bůh.

Skutky  10:31,  Rozšířené  

svědectví:  Měl  

jsem  zpoždění  v  platbách  za  auto,  a  tak  jsem  poslal  dvě  platby.  Mezitím  jsem  zasel  vzpomínkové  modlitební  semínko.  O  

dva  týdny  později  jsem  dostal  kartu  uzdravení  od  muže,  který  mi  prodal  auto.  V  kartě  byl  můj  šek  na  dvě  platby  roztržený  napůl.  

VA.  –  Indianapolis,  IN

...  Kornélie,  tvá  modlitba  je  vyslyšena  a  tvá  almužna  na  památku  před  očima

byli  známi  a  uchováni  před  Bohem  [takže  On  dbá  na  tebe  a  chystá  se  ti  pomoci].

Skutky  10:4

...  Tvé  modlitby  a  tvé  almužny  přišly  na  památku  před  Bohem.

Všimněte  si,  že  když  smícháme  správnou  modlitbu  se  štědrým  dáváním,  je  to  tak

Uvědomte  si  prosím,  že  nenavrhuji,  abyste  pronesli  vzpomínkovou  modlitbu  na  základě  
jediné  zmínky  v  Písmu.  Ve  skutečnosti  v  mnoha  případech  v  Božím  Slově  lidé  jako  vy  
směšovali  své  dávání  a  modlitbu,  aby  přitáhli  Boží  pozornost  ke  svým  touhám.

...

Hannah  přidala  k  modlitbě  dávání  Kniha  1.  Samuelova  vypráví  o  
zbožné  ženě  jménem  Hannah.  Smíchala  svou  modlitbu  se  svým  darem  a  viděla,  jak  se  

Boží  ruka  téměř  okamžitě  pohnula,  aby  splnila  její  prosbu.  Vyslyš  její  modlitbu.

Anděl  nám  dále  říká,  že  když  Cornelius  smíchal  svou  modlitbu  se  svým  dáváním,  stalo  
se  něco  jiného.  Bůh  nejen  poslal  apoštola  Petra,  aby  navštívil  Kornélia,  ale  dal  jeho  modlitbě  
významné  místo.  Bůh  to  před  Jeho  zraky  trvale  pozastavil.

se  stává,  jak  říká  Amplified  Bible,  "zachován  před  Bohem  [tak,  aby  se  ti  chystal  pomoci."  
Slyším  někoho,  kdo  se  ptá:  "Bratře  Johne,  toto  je  poprvé,  co  jsem  kdy  slyšel  o  smíchání  
modlitby  s  dáváním.  jsi  si  jistý,  že  je  to  opravdu  v  pořádku?"

Amplified  Bible  přináší  tuto  pravdu  jasněji.  Ukazuje,  že  když  je  smícháme  dohromady,  
modlitby  a  dávání  jsou  před  Bohem  neustále  pozastaveny.

speciální,  přeplňovaná  modlitba  přináší  Kornéliovi  Bohem  určenou  návštěvu  s  velkým  
apoštolem  Šimonem  Petrem.

Vzpomínková  modlitba  Bůh  ctí
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Speciální  modlitba  Hannah  je  za  dítě.  Slyšte  pláč  jejího  srdce,  když  zoufale  prosí  
Boha,  aby  na  ni  pamatoval.  Pak  pozorně  sledujte,  jak  ke  své  modlitbě  přidává  dávání.  
Přidává  dar  významné  hodnoty,  neboť  nabízí  svého  prvorozeného  syna  Bohu.  Všimněte  
si  prosím,  že  tuto  novou  modlitbu  dělá  po  letech,  kdy  prosila  a  nepřijímala.  Když  však  ke  
své  modlitbě  přidá  i  dávání,  uplyne  jen  několik  hodin,  než  Bůh  odpoví  a  vyhoví  její  prosbě.

Efraimovo  odmítnutí  pomoci  v  bitvě  drasticky  posouvá  rovnováhu  sil  proti  Boží  
armádě.  Kvůli  tomuto  posunu  moci  se  musí  Jefta  modlit  modlitbu,  která  dostane  
okamžitou  odpověď.  Pokud  Bůh  otálí,  udělá  to  všechno

Svědectví:

Jefta  smíšená  modlitba  a  dávání  Kniha  soudců  nám  
vypráví  o  Jeftovi.  Bůh  ho  požádal,  aby  vedl  Izrael  proti  národu  Ammon.  

Písmo  nám  říká  o  krizi,  které  čelil  na  vrcholu  bitvy.  Když  je  Jefta  zavolal,  
kmen  Efraim  mu  odmítl  přijít  na  pomoc.

1.  Samuelova  1:11

1.  Samuelova  1:19

a  přišli  do  domu  svého  do  Raman.  I  poznal  Elkána  Annu  manželku  svou;  a  Pán

děti  Amnionu;  a  když  jsem  vás  volal,  nevysvobodili  jste  mne  z  rukou  jejich.

A  vstali  časně  ráno,  poklonili  se  před  Hospodinem  a  vrátili  se,

A  ona  složila  slib  a  řekla:  Ó  Pane  zástupů,  jestliže  opravdu  pohlédneš  na  trápení  své  služebnice  a  budeš  si  na  mě  

pamatovat  a  nezapomeneš  na  svou  služebnici,  ale  dáš  své  služebnici  chlapce,  pak  dám  ho  k  Hospodinu  po  všechny  dny  

svého  života  a  na  jeho  hlavu  nepřijde  břitva.

Dala  jsem  pamětní  oběť  za  splacení  mých  účtů  a  za  záchranu  mého  manžela  a  dvou  dětí.  Zaplatila  jsem  všechny  

své  účty  a  můj  syn  je  nyní  zachráněn...  Brzy  přijede  můj  manžel.  LE  –  Lewisville,  TX

A  Jefta  jim  [Efraim]  řekl:  Já  a  můj  lid  jsme  měli  velký  spor  s

vzpomněl  si  na  ni.
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1.  Královská  17:9

Vdova  mísí  své  dávání  a  modlitbu  Příběh  jedné  z  nejznámějších  
vdov,  které  kdy  žily,  se  objevuje  v  sedmnácté  kapitole  knihy  1  Kings.  Je  to  

příběh  ženy,  která  zachrání  život  svému  synovi  i  sobě.  Dělá  to  tak,  že  ke  svým  
modlitbám  přidává  dávání.
Slovo  Boží  nám  říká,  že  Bůh  ji  požádal,  aby  pro  Něho  vykonala  zvláštní  úkol.

Soudci  11:30,31  

Jeho  žádost  byla  jednoduchá.  "Pane,  dej  mi  syny  Ammon  do  rukou."  Potom  modlitbu  doplnil  
tím,  že  k  ní  přidal  dávání.  "Cokoli  vyjde  z  mého  domu  jako  první,  je  tvé,  Pane."  Zde  je  nejdůležitější  
otázka,  kterou  je  třeba  si  položit  o  Jeftáchově  modlitbě.  Bylo  to  účinné?  Přineslo  to  rychle  Boží  pomoc  
Jeftovi?  Odpověď  je  ano,  zcela  jistě  ano.

být  ztracen.  Jak  se  bude  modlit?  Co  udělá,  aby  zajistil  rychlé  jednání  od  Boha?  
Všimněte  si,  že  se  rozhodl  přiblížit  Bohu  tím,  že  ke  svým  modlitbám  přidá  
dávání.

Měla  se  postarat  o  Jeho  vyvoleného  proroka  Eliáše.

Když  Eliáš  dorazí  do  domu  vdovy,  je  něco  určitě  špatně,  protože  ho  
odmítá  nakrmit.  Jejím  důvodem,  proč  odmítla  prorokovu  žádost,  je  to,  že  je  
až  do  posledního  jídla,  a  prostě  toho  nebude  dost.

Soudců  11:32  

Svědectví:  

Dal  jsem  pamětní  slib  1  000  dolarů,  protože  jsme  měli  spoustu  dluhů,  které  nás  tak  těžce  tížily.  Pak  byl  

dluh  ve  výši  13  000  dolarů  splacen  penězi,  které  jsme  nečekali.  GH  –  Bradenton,  FL

Přikázal  jsem  tam  jedné  vdově,  aby  tě  podporovala.

odevzdal  je  do  jeho  rukou.

Nemám  koláč,  ale  hrst  mouky  v  sudu  a  trochu  oleje  v  míse,  a  hle,  sbírám  dvě  klacíky,  abych  vešel  

a  připravil  je  pro  sebe  a  svého  syna,  abychom  mohli  sněz  to  a  zemři.

vraťte  se  v  pokoji  od  synů  Ammánu,  jistě  bude  patřit  Pánu,  a  já  to  obětuji ....

. . .

Jefta  tedy  přešel  k  synům  Ammon,  aby  proti  nim  bojoval;  a  Pán

A  Jifta  složil  slib  Hospodinu  a  řekl:  Jestliže  bezpodmínečně  vydáš  syny  Amnionu  do  mých  rukou,  stane  

se,  že  cokoli  vyjde  ze  dveří  mého  domu,  

aby  mi  vyšlo  vstříc,

. . .
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A  ona  šla  a  učinila  podle  slova  Eliášova,  a  jedli  ona,  on  i  dům  její  mnoho  dní.

...

A  sud  s  moukou  nepřišel  nazmar,  ani  nádoba  s  olejem  nezklamala,  podle  slova

A  Eliáš  jí  řekl: ...udělej  mi  z  toho  nejprve  malý  koláč  a  přines  mi  ho....

1  Královská  
17:13,15,16  
Svědectví:  Moje  dcery  a  já  jsme  měli  několik  tisíc  dolarů  zadlužených.  Prostřednictvím  vaší  služby  

jsme  učinili  vzpomínkovou  oběť  Pánu.  Za  méně  než  rok  Bůh  nadpřirozeně  splatil  všechny  půjčky  
kromě  školních  půjček.  AF  –  Indianapolis,  IN

Nejsem  poslán,  ale  ke  ztraceným  ovcím  z  domu  Izraele.

Hospodina,  kterou  mluvil  skrze  Eliáše.

Žena  modlitby

1.  Královská  17:12

Židovští  vůdci  kombinují  dávání  a  modlitbu  Tato  další  ilustrace  je  
jednou  z  nejdůležitějších,  kterou  jsem  v  Písmu  našel,  protože  podněcuje  Ježíše,  

aby  udělal  výjimku  z  předem  stanoveného  plánu.  Způsobuje  Ho,  aby  sloužil  pohanům  
dříve,  než  plně  nadešel  určený  den  pohanů  (Skutky  10).

O  tomto  muži  nám  vypráví  Kniha  Lukášova.  Byl  to  setník,  který  poslal  Ježíšovi  žádost  o  

uzdravení.  Chtěl,  aby  Pán  uzdravil  jeho  oblíbence
služebník.

Můžeme  si  být  také  jisti,  že  se  pravidelně  modlila  za  své  zásoby  jídla,  protože  je  
svobodná  matka.  Pokud  se  svobodné  matky  za  něco  modlí,  pak  je  to  jídlo.  Takže  víme,  že  
se  nepochybně  znovu  a  znovu  modlila  za  své  ubývající  zásoby  jídla.  Navzdory  jejím  
modlitbám  však  sud  s  moukou  a  kelímek  oleje  každým  dnem  ubývá,  dokud  není  postavena  
tváří  v  tvář  andělu  smrti.  Díky  Bohu,  Eliáš  je  schopen  ji  přesvědčit,  aby  k  modlitbám  přidala  
nějaké  dávání.

Netřeba  dodávat,  že  tato  drahá  žena  se  již  dlouhou  dobu  modlí  za  její  tenčící  se  zásoby  
jídla.  Víme,  že  je  to  zbožná  žena,  a  proto  žena  modlitby.  Bůh  by  jistě  nežádal  po  ženě,  která  
se  nemodlila,  aby  na  sebe  vzala  tak  důležitou  odpovědnost,  jako  je  péče  o  jeho  vyvoleného  
proroka.

Mějte  na  paměti,  že  centurion  je  pohan,  takže  ještě  není  kvalifikovaný
přijmout  Ježíšovu  službu.
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Pozastavte  svou  modlitbu  v  Božích  očích

A  služebník  jistého  setníka,  který  mu  byl  drahý,  byl  nemocen  a  chystal  se  zemřít.

Neboť  miluje  náš  národ  a  postavil  nám  synagogu  [na  své  náklady].

A  když  uslyšel  o  Ježíši,  poslal  k  němu  židovské  starší  a  prosil  ho  o  to

Luke  7:5,  Amplified  

Tento  překlad  zdůrazňuje,  že  setník  použil  své  vlastní  peníze  na  stavbu  synagogy.

přijde  a  uzdraví  svého  služebníka.

A  když  přišli  k  Ježíšovi,  hned  ho  prosili,  řkouce:  On  [setník]

Není  splněno  vzít  dětem

byl  hoden,  pro  koho  by  to  měl  udělat:

...

Neboť  miluje  náš  národ  a  postavil  nám  synagogu.

Svědectví:  

Naše  sedmiletá  dcera  měla  urgentní  operaci.  Byli  jsme  bez  pojištění  a  neměli  jsme  žádný  způsob,  
jak  zaplatit  účet  20  000  dolarů.  Poslali  jsme  vám  1  000  dolarů  a  požádali  jsme  vás,  abyste  se  modlili.  
Zanedlouho  jsme  obdrželi  oznámení,  že  vše  bylo  zaplaceno  v  plné  výši  a  nemuseli  jsme  platit  ani  cent.  
MM  –  Santa  Margarita,  CA

chleba  a  házet  ho  psům  [pohanům].

Potom  [poté  co  slyšel  o  svém  darování]  Ježíš  šel  s  nimi....
Lukáš  7,2-6

Matouš  15:24,26

Z  této  pasáže  Písma  je  zřejmé,  že  tehdejší  kněží  věděli  o  modlitbě  něco,  co  se  do  dnešních  
dnů  ztratilo.  Věděli,  že  když  někdo  míchá  modlitbu  s  dáváním,  stane  se  to  mnohem  přesvědčivější.  
Proto  smíchali  setníkovu  modlitbu  s  jeho  dáváním  a  udělali  z  ní  vzpomínkovou  modlitbu.  
Fungovalo  to?  Bible  říká,  že  ano,  protože  Ježíš  šel  s  vůdci  a  uzdravil  setníkova  služebníka.

Řada  dalších  zpráv  v  Písmu  nám  vypráví  o  smíchání  modlitby  a  dávání  dohromady.  V  každém  
z  těchto  případů  dojde  ke  stejnému  výsledku.  Bůh  se  rychle  pohybuje,  aby  pomohl  osobě ,  která  
svou  modlitbu  vytvořila  tímto  způsobem.

Poslechněte  si  znovu  pátý  verš.  Tentokrát  si  to  však  poslechněte  tak,  jak  to  uvádí  Amplified  
Bible.

Tato  písma  jasně  ukazují,  že  čas  pohanů  ještě  nenastal.  Když  však  přistoupí  k  našemu  Pánu  
s  modlitbou  setníka  za  uzdravení,  vůdci  Židů  udělají  něco  velmi  mocného.  Žádají  Ježíše,  aby  splnil  
jeho  žádost,  protože  on  (setník)  je  hoden.  Pak  záměrně  smíchají  jeho  žádost  s  jeho  štědrými  
nabídkami.
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Znovu  si  všimněte,  že  když  Cornelius  smíchal  své  dávání  a  modlitbu  dohromady,  staly  se  dvě  
věci.  Cornelius  trvale  pozastavil  svou  modlitbu  před  Bohem.  Dostal  také  ujištění,  že  Bůh  je  připraven  
mu  pomoci.

Nyní  je  čas,  abyste  učinili  tento  nejmocnější  krok  ve  své  válce  s  dluhy.  Musíte  trvale  umístit  svou  
žádost  o  zadlužení  před  trůn  Boží.

Skutky  10:31,  rozšířené  

V  další  kapitole  vám  pomůžu  zahájit  vaši  vlastní  válku  s  dluhy.  Pomohu  vám  uvést  všech  pět  
těchto  úžasných  principů  do  praxe  ve  vašem  životě.

byli  známi  a  uchováni  před  Bohem  [takže  On  dbá  na  tebe  a  chystá  se  ti  pomoci].
...  Kornéli,  tvá  modlitba  byla  vyslyšena  a  štěkána  a  tvé  dary  chudým
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Přísloví  22:7
dlužník  je  služebníkem  věřitele....

Zatímco  většina  křesťanů  tyto  věci  ví,  je  smutné,  že  drtivá  většina

Také  jste  se  dozvěděli,  že  dluh  má  schopnost  vás  trvale  proměnit

Božích  dětí  jsou  beznadějně  chyceny  do  neúprosných  spárů  dluhů.

Rekrutování  Boží  moci  Ve  druhé  
kapitole  jste  viděli  první  z  pěti  kroků,  které  vtáhnou  Boží  moc  do  vašeho  

osobního  programu  oddlužení.  Skládal  se  ze  tří  věcí,  které  musíte  vědět,  
věcí,  které  způsobují,  že  dostáváte  od  Boha  moc,  která  vám  pomůže  z  dluhů.  
Nejprve  musíte  vědět,  že  Bůh  je  Bůh  rušící  dluhy.

Svlečený  Goliášem  V  první  kapitole  jste  
se  dozvěděli,  co  dluh  skutečně  je.  Je  to  Goliáš,  který  svléká  zajatce  a  

nechává  je  nahé.  Je  to  teror,  kterému  dnes  čelí  většina  církve.

služebník  finančního  systému  světa.

Váš  Goliáš  musí  padnout  V  
předchozích  kapitolách  jsem  vám  představil  pět  strategií,  které  vás  

rychle  zbaví  dluhů.  Každý  přichází  s  příslibem,  že  do  vaší  války  na  dluh  uvolní  
určitou  míru  Boží  moci.  Pojďme  si  je  projít  ještě  jednou,  než  je  zprovozníme.

7

Viděli  jste,  jak  vdova  a  její  dva  synové  dostali  zázračné  zmnožení  ropy,  
které  je  vyvedlo  z  otroctví  dluhů.  Také  jste  viděli,  jak  se  vypůjčená  sekera  
potopila  na  dno  řeky.  Potom  na  slovo  muže  Božího  vyplavalo  na  povrch.  
Také  jste  viděli  celý  národ  zázračně  osvobozený  od  všech  svých  dluhů  během  
jediného  dne.  Nejlepší  ze  všeho  bylo,  že  jste  viděli  Ježíše  vyrovnat  daňový  
dluh  penězi,  které  vyšly  z  rybí  tlamy.  Pak  jste  viděli  otroka  Onezima,  jak  ho  
slovo  apoštola  Pavla  osvobodil  od  dluhů.  Viděli  jste  také  zrušení  božského  
dluhu  během  1650  let  Mojžíšova  zákona.
Každý  sedmý  rok  byl  rokem  uvolnění,  kdy  věřitelé  každý  zrušili

Abych  dokázal,  že  je,  jasně  jsem  tuto  skutečnost  doložil  mnoha  biblickými  zprávami  o  lidech,  jako  
jste  vy,  které  Bůh  zázračně  osvobodil  od  dluhů.
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Skutky  10:34

Nyní  se  jim  všechny  tyto  věci  staly  pro  příklady  [příklady]....

. . . Po  pravdě  vnímám,  že  Bůh  nerespektuje  osoby.

Neboť  u  Boha  není  nikdy  nic  nemožné  a  žádné  slovo  od  Boha  nebude  bez  moci  nebo
nemožné  splnit.

nás.

Bůh  vás  ujišťuje,  že  když  zrušil  dluhy  za  ostatní,  určitě  zruší  dluh  za  vás.

Nenechte  se  teď  mým  výrokem  o  biblickém  závěru  rozhodit.  Slovo  Boží  jasně  říká,  že  svatí  jim  měli  

být  příkladem

Svědectví:  
Zažili  jsme  dva  zázraky  zrušení  dluhu,  jeden  za  8  000  dolarů.  MB.—El  Paso,  TX  Ve  druhé  

kapitole  jste  také  získali  poznání,  že  Bůh  chce,  abyste  byli  bez  dluhů.  Tuto  pravdu  jste  viděli  v  

Deuteronomiu  28,  kde  jste  četli,  že  poslušné  Boží  dítě  půjčuje  a  nepůjčuje.  S  tímto  poznáním  můžete  

očekávat,  že  přijmete  vnitřní  sílu  od  Boha.  Důvodem  je,  že  Jeho  povolání  jsou  vždy  doprovázena  Jeho  

uschopňováním.  Nyní  víte,  že  pokud  chce,  abyste  byli  bez  dluhů,  Bůh  vám  také  dá  moc  stát  se  bez  dluhů.  

Nyní  si  znovu  poslechněte  tento  mocný  verš  a  zapamatujte  si  ho.

Ve  druhé  kapitole  jste  získali  další  mocnou  informaci.  Zjistil  jsi,  že  tvůj  Bůh  nerespektuje  žádné  

osoby.

Z  tohoto  písma  víte,  že  Bůh  před  vámi  neupřednostňuje  Hannu,  Jeftu  nebo  vdovu  ze  Sarepty.  

Biblický  závěr,  který  musíte  z  těchto  pasáží  vyvodit,  je,  že  když  zrušil  dluhy  za  ostatní,  udělá  to  za  vás.

Také  jste  se  dozvěděli,  že  když  přidáte  Židům  13:8,  „Ježíš  Kristus  tentýž  včera,  dnes  i  navěky“,  ke  

skutečnosti,  že  Bůh  již  dříve  zrušil  dluh,  tato  kombinace  pravdy  vám  přináší  ještě  více  Boží  moci.  Jestliže  

Bůh  dříve  zrušil  dluh,  víte,  že  to  udělá  znovu.

dluh.  Každý  padesátý  rok  Izrael  slavil  velké  jubileum,  kdy  věřitelé  uvolnili  všechny  dluhy  a  vrátili  veškerý  

majetek.

Luke  1:37,  Amplified  

Tento  verš  vám  říká,  že  samotné  Slovo  Boží,  které  vám  zjevilo,  že  chtěl,  abyste  byli  bez  dluhů,  v  sobě  

také  obsahuje  dostatečnou  sílu.

1.  Korinťanům  10:11
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mít  cokoli  řekne.

Marek  11:22,23

Svědectví:  

Četl  jsem  vaše  knihy  a  používám  [jejich  principy].  K  mému  úžasu  to  budu  mít

Mít  víru  v  Boha  [mít  víru  v  Bohu]....

Neboť  vpravdě  pravím  vám,  že  každý,  kdo  by  řekl  této  hoře:  Přemísti  se  a  vrhni  se  do  moře;  a  nebude  

pochybovat  ve  svém  srdci,  ale  bude  věřit,  že  to,  co  říká,  se  stane;  on  [vy]  bude

Jakub  2:17

dům  zaplatil  za  několik  let.  JB.  —  Brownwood,  

TX

Víra,  která  funguje,  je  živá  a  zdravá  Ve  třetí  kapitole  
jste  se  naučili  dvě  důležité  věci,  které  musíte  začít  dělat.

Věrné  dělání  věcí,  které  jste  se  naučili  ve  třetí  kapitole,  přinese  do  vašeho  
programu  oddlužení  ještě  více  Boží  moci.

Přinesou  do  vašeho  programu  oddlužení  ještě  více  Boží  moci.

k  uskutečnění  této  touhy.  Pokud  Boží  Slovo  říká,  že  vás  chce  z  dluhů  
(Deuteronomium  28),  Boží  moc  přijde  s  Jeho  Slovem,  aby  vás  z  dluhů  dostal  
(Marek  1:27).

Nejen,  že  jste  si  uvědomili,  že  mluvit,  jako  byste  se  zbavovali  dluhů,  vás  
psychicky  posiluje,  ale  pokud  mluvíte  ve  víře  a  věříte,  Bůh  způsobí,  že  se  to,  
co  říkáte,  stane  skutečností.

Nejde  to  nijak  obejít.  Lidé,  kteří  se  dostanou  z  dluhů,  dělají  určité  věci.  Zastavují  deficitní  výdaje.  
Přestanou  bezohledně  plýtvat  svými  penězi.  Svou  energii  zaměřují  na  splácení  svých  účtů.  Zmíním-
li  se  jen  o  těchto  několika  věcech,  je  zřejmé,  že  když  spojíte  svou  víru  v  Boha,  abyste  se  dostali  z  
dluhů,  s  skutky,  které  jsou  spojeny  se  zbavením  se  dluhů,  musí  se  něco  stát.  Za  prvé,  víra,  která  je  
zapotřebí  k  úspěchu,  nezemře.  Bude  to  i  nadále  pulzující,  živá  víra,  druh  víry,  která  vás  dovede  k  
vítězství. ...  víra,  pokud  nemá  skutky,  je  mrtvá,  když  je  sama.

Naučili  jste  se  také  další  věc,  kterou  musíte  začít  dělat.  Musíte  začít  mluvit,  
jako  byste  se  dostávali  z  dluhů.  Obvykle  to  říkám  takto.  Budete  muset  začít  
mluvit  o  dluhu.  Musíte  začít  činit  odvážná,  nezadlužená  prohlášení  jako:  
"Toto  je  poslední  auto,  které  si  kdy  koupím  na  splátky."  "Za  žádných  okolností  
nebude  trvat  třicet  let,  než  splatím  můj  domov."  "Pokud  jde  o  mě  a  můj  dům,  
rozhodli  jsme  se  být  bez  dluhů."
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Malachiáš  3:11

Svědectví:

A  kvůli  vám  pokárám  toho  požírače....

S  vědomím,  že  cokoli  dobrého  kdo  udělá,  totéž  obdrží  od  Pána,

Malachiáš  3:10

Ten  samý  den,  kdy  jsem  se  rozhodla,  že  bez  ohledu  na  to,  půjdu  desátky,  můj  manžel

já  nyní  tímto,  praví  Hospodin  zástupů,  neotevřu-li  vám  okna  nebes....

Noste  všechen  desátek  do  skladiště,  aby  bylo  v  mém  domě  maso,  a  vyzkoušejte

ať  už  je  vázaný  nebo  svobodný.

Svědectví:

Pembroke  Pines,  FL
byl  povolán  zpět  do  práce  poté,  co  byl  sedm  měsíců  nezaměstnaný.  RS-

Nebe  musí  být  otevřené  Kapitola  čtvrtá  k  
vám  mluvila  o  něčem,  co  většina  křesťanů  ví,  že  Bůh  vyžaduje,  ale  jen  málokdo  to  dělá.  

Tam  jste  viděli,  že  zázrak  zrušení  dluhu,  stejně  jako  jakákoli  jiná  pomoc,  kterou  vám  Pán  může  
chtít  poskytnout,  musí  přijít  otevřenými  okny  nebes.  Z  Písma  víte,  že  otevřené  nebe  existuje  
pouze  nad  těmi,  kdo  odvádějí  desátek.

Vytvořte  tok  mimo  dluh  Kapitola  pět  vám  poskytla  

informace,  které  potřebujete,  abyste  do  svého  programu  oddlužení  vnesli  ještě  více  Boží  
moci.  Dalo  vám  to  zdravý,  biblický  plán,  který  zaručuje  Boží  pomoc  těm,  kteří  jej  řádně  následují.  
Písmo  této  kapitoly  obsahuje  jeden  z  nejvýraznějších  Božích  zaslíbení.  Slibuje,  že  vám  pomůže  
dostat  se  z  dluhů,  pokud  pomůžete  z  dluhů  někomu  jinému.

Efezským  6:8  

Tento  verš  nemůže  být  srozumitelnější.  Bible  slibuje,  že  když  někomu  jinému  pomůžete  s  dobrou  
věcí,  jako  je  dostat  se  z  dluhů,  Bůh  vám  osobně  pomůže  se  z  dluhů  dostat.

Také  jste  viděli,  že  když  dáváte  desátek,  Bůh  kárá  požírače.  Lépe  řečeno,  Bůh  činí  požírače  
bezmocným  v  životech  těch,  kteří  věrně  odvádějí  desátek.

S  otevřenými  okny  nebes  a  požíračem  vašeho  zboží  zdravě  pokáráným  a  odzbrojeným  je  
mnohem  snazší  přijmout  zázrak  zrušení  dluhu.  Bůh  nyní  může  dosáhnout  skrze  otevřené  nebe,  které  
vytvořil  váš  desátek,  a  vylévat  požehnání,  která  přesahují  vaši  nejdivočejší  představivost.
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Tuto  pravdu  znám  již  dlouho.  Pokud  to  nepohne  se  mnou,  moje  nabídka  
jistě  nepohne  s  Bohem.  Vidíte,  Bůh  se  k  vaší  nabídce  cítí  stejně  jako  vy.

Strategické  umístění  vaší  petice  Kapitola  šestá  vám  
představila  dlouho  opomíjenou  pravdu.  Viděli  jste  v  něm  Hanu,  Jeftu,  

vdovu  v  Sareptě,  setníka  i  Kornélia,  jak  mísí  své  nejupřímnější  touhy  
(modlitby)  se  svými  nejlepšími  dary.  Viděli  jste,  že  tato  akce  se  okamžitě  stala  
pro  Boha  zvláštní.  Znáte  tuto  pravdu,  protože  jeden  z  Jeho  andělů  řekl,  že  
smíchání  modlitby  a  dávání  způsobuje,  že  se  modlitba  stává  trvalou  
památkou  před  Bohem.  Anděl  dále  řekl,  že  když  to  Bůh  uvidí,  je  připraven  
rychle  odpovědět  na  modlitbu.

Udělejte  si  svou  památku  Aby  byla  
vaše  vzpomínková  modlitba  z  dluhu  zcela  účinná,  musíte  svou  modlitbu  

smíchat  se  správnou  obětí,  která  odloží  vaši  žádost  před  Otcem.  Musíte  
prozkoumat  své  srdce  a  rozhodnout  se  pro  částku,  kterou  dáte,  která  bude  
skutečně  reprezentovat  vaši  upřímnost  ohledně  toho,  jak  se  zbavit  dluhů.  
Při  rozhodování  o  částce  mějte  prosím  na  paměti,  že  pokud  je  pro  vás  částka,  
kterou  dáváte,  skutečně  významná ,  bude  jistě  významná  i  pro  Boha.  Je-li  to  
však  bezvýznamné  pro  vás,  bude  to  bezvýznamné  pro  něj.

[lidstvo]....

Amplified  Bible  to  říká  takto:  Nemáme  totiž  
velekněze,  který  by  nebyl  schopen  porozumět  našim  slabostem,  soucítit  s  nimi  a  mít  s  nimi  

společný  pocit ....

Neboť  nemáme  velekněze,  který  by  se  nemohl  dotknout  pocitu  našich  slabostí

byli  známi  a  uchováni  před  Bohem  [takže  On  dbá  na  tebe  a  chystá  se  ti  pomoci].
Skutky  10:31,  zesílený

...  Kornéli,  tvá  modlitba  byla  vyslyšena  a  vyslyšena  a  tvé  dary  chudým

Sotva  jsme  si  mohli  dovolit  koupit  vaši  knihu,  ale  také  jsme  jednu  koupili  svobodné  matce  v  
našem  sboru.  Podařilo  se  nám  splatit  všechny  naše  dluhy  a  ona  [svobodná  matka]  se  stala  bez  dluhů  
a  dostala  podporu!  BS  –  Jackson,  CA

Hebrejcům  4:15,  Rozšířené  
svědectví:  
Neměl  jsem  peníze  na  opravu  auta,  tak  jsem  šel  k  Bohu  v  modlitbě  a  dal  vzpomínkovou  oběť.  

Modlil  jsem  se  za  zázrak  zrušení  dluhu  a  během  měsíce  společnost,  od  které  jsem  auto  koupil,  zrušila  
zbytek  dluhu  a  dala  mi  titul  zdarma  a  jasně.
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Jakmile  dokážete  říci:  „Ano,  věřím  a  provedu  všech  pět  těchto  kroků,“  
budete  na  cestě  k  totálnímu  vítězství  nad  dluhy.  Pokud  můžete  říci:  „Ano,  
věřím  a  jsem  připraven  začít“,  stačí  vyplnit  formulář  na  další  stránce  a  poslat  
mi  ho  poštou  na  tuto  adresu:

Na  autě  také  vše  špatně  opravili.  Vedoucí  autodromu  opakovaně  řekl,  že  neví,  proč  to  dělá.  LB  -  
Columbus,  OH
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Po  letech  studia  John  Avanzini  shromáždil  pět  účinných  strategií  z  Božího  
slova,  které  zaručují,  že  přinesou  Boží  pomoc  do  vašeho  programu  
oddlužení.  Neztrácejte  ani  minutu  snahou  dostat  se  z  dluhů,  jak  vám  říkají  

věřitelé.  Boží  cesta  je  nejlepší  cesta.

Můžete  obdržet  záruku  bez  dluhů  od  Boha!  To  je  správně.  Budete-li  se  řídit  jednoduchými  

kroky  nastíněnými  v  této  knize,  podpoříte  svůj  program  bez  dluhů  nadpřirozenou  mocí  

samotného  Boha.

Slovo  to  zaručuje!
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této  knihy  a  vyžádejte  si  výtisk  zdarma.

1  Chcete-li  dostávat  „Otázky,  které  si  musíte  položit,  než  se  zadlužíte“,  napište  na  adresu  uvedenou  vzadu
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